
Eğitim çağındaki çocukları doğa ile buluşturan Sille Tabiat Okulu'nda ikinci dönem etkinlikleri sürüyor. Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, “Sille Tabiat Okulu’nda çocuklarımızın ilgisini çeken ve onları doğa ile buluşturan eğitim ortamları ile çocuklarımız için 

benzersiz bir öğrenme deneyimi sunuyoruz” dedi.   n HABERİ SAYFA 5’TE

EĞITIMDE VIZYONUN ADI SELÇUKLU 

• www.konyayenigun.com
• 15 NİSAN 2025  SALI  • 5 TL

Konya’da ‘mobilyada güven’ denilince akla gelen 
ilk mağazalardan biri olan Elvin Mobilya, düğün se-
zonuna en yeni modelleriyle giriş yaptı. Birbirinden 
farklı tasarımların yanı sıra onlarca çeşidin yer aldığı 

mağaza, her ay farklı ürün gruplarında indirime 
giderek en sevdiğiniz modelleri en uygun fiyatlarla 

sunmayı da hedefliyor.   n HABERİ SAYFA 2’DE

ELVIN’DE YENI SEZON, 
KAMPANYAYLA GELDI! 

Türkiye’nin yerli ve milli otomobili Togg, Kon-
ya’da büyük ilgi görürken, Togg kullanıcılarının 
uzun süredir beklediği en büyük ihtiyaçlardan 

biri olan servisi yakında hizmete açılacak. 
Kullanıcılar, servis alanını yerinde görmek ve 

taleplerini iletmek üzere bir araya geldi.    
n HABERİ SAYFA 6’DA

TOGG KULLANICILARI 
TALEPLERINI DILE GETIRDI

NEÜ’de akreditasyon 
başarısı03

Zarar tespit 
çalışmaları başladı 04

Gasptan kurtulan 
taksici o anları anlattı 06

Meram yaza
hazırlanıyor

Tarihi derin 
bir şehir

Meram Belediyesi'nin, sıcak 
yaz günlerinin yaklaşmasıyla 
birlikte ilçedeki parklar ve 
yeşil alanlarda başlattığı kap-
samlı bakım çalışması tüm 
hızıyla devam ediyor. 
n HABERİ SAYFA 3'TE

Türkiye Yazarlar Birliği (TYB) 
Konya Şubesi tarafından 
düzenlenen ‘Tarihten Günü-
müze Konya’ başlıklı panelde 
şehrin zengin tarihi mirası 
mercek altına alındı.  
n HABERİ SAYFA 6'DA

Taşkent’te tarım 
arazileri korunsun

Zirai don pancarı 
ve meyveyi vurdu

Taşkent’te özel bir şirket tarafından hayata geçirilmek istenen, 
HES’in devamı niteliğindeki GES projesinin, bölgenin sınırlı ta-
rım arazilerini son derece hassas bir noktaya getirdiği belirtildi. 
Gelecek Partisi Konya İl Başkanı Ahmet Arslan, bölgede sınırlı 
olan tarım arazilerinin yok edilmemesi gerektiğini vurguladı. 

n HABERİ SAYFA 4'TE

Ziraat Mühendisleri Odası Konya Şube Başkanı Burak Kırkgöz, 
yaşanan zirai donun pancar ve meyveyi vurduğunu söyledi. 

Kırkgöz, erken ekilen pancarların zirai don nedeniyle kaybedildi-
ğini belirterek, ciddi hasarın oluştuğu tarlaların zaman geçiril-

meden tekrar ekime hazırlanması gerektiğini belirtti. 
n HABERİ SAYFA 4'TE

Konya Sanayi Odası öncülüğünde düzenlenen 
Türkiye’nin mesleki eğitim odaklı ilk istihdam 
fuarı Konya Mesleki Eğitim İstihdam Fuarı bu 
yıl ikinci kez kapılarını açıyor. Sanayi Odası 
Başkanı Mustafa Büyükeğen, fuarın Konya 

sanayisi ile meslek lisesi öğrencileri ve me-
zunları arasında istihdam köprüsü olacağını 

söyledi. n HABERİ SAYFA 3'TE

Büyükşehir Belediyesi çatısı altında hizmet 
veren Bilgehaneler tarafından düzenlenen "Bir 

Meslek Hafızlık İle Taçlanırsa" söyleşisinde 
Erzurum Valisi Hafız Mustafa Çiftçi, hafız adayı 
öğrencilerle bir araya geldi. Bilgehanelerde 
hafızlık eğitimi alan öğrencilerin çok şanslı 
olduğunu ifade eden Erzurum Valisi Hafız 

Çiftçi, Bilgehane’nin büyük bir nimet olduğu-
nu söyledi.  n HABERİ SAYFA 6'DA

Karatay Belediyesi ile Necmettin Erbakan 
Üniversitesi Geleneksel Sanatlar Uygu-
lama ve Araştırma Merkezi iş birliğinde 
düzenlenen “Geleneksel Sanat Kursları”, 
farklı kültürlerden öğrencileri Türk-İslam 
sanatlarıyla buluşturmaya devam ediyor. 

Gerçekleştirilen kurslara, Konya’daki 
üniversitelerde eğitim gören yaklaşık 150 

yabancı öğrenci katılıyor.  
n HABERİ SAYFA 3'TE

ERZURUM VALISI, HAFIZ 
ADAYI GENÇLERLE BULUŞTU  

YABANCILAR TÜRK-ISLAM 
SANATINI ÖĞRENIYOR 

BU FUAR ISTIHDAM 
KÖPRÜSÜ OLACAK 

İLK KEZ 
DÜZENLENECEK

Uluslararası Tarım Şehirleri 
Birliği, Büyükşehir Beledi-

yesi, Tarımsal Strateji ve Po-
litika Geliştirme Merkezi ile 
Yeşil Etki Derneği tarafından 
Konya’da ‘Tarım Diplomasisi 
Forumu’ düzenlenecek. Bü-
yükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, Türki-

ye’nin sahip olduğu stratejik 
konumu, verimli toprakları, 

güçlü insan kaynağı ve kök-
lü tarım kültürüyle Tarım ve 
Gıda Diplomasisi kavramı-

nın dünyadaki öncüsü olma-
ya en güçlü aday olduğunu 

vurguladı. 

BU EN ÇOK 
KONYA’YA YAKIŞIR

Önceki dönem Tarım Ba-
kanlarından Mehdi Eker 
ise, Tarım Diplomasisi 
Forumu’nun dünya için, 
insanlık için önemli bir 
ihtiyaç olduğunu belir-
terek, “Diplomasinin bu 
alanda devreye girmesi, 
küresel gıda güvenliğinin 
sürdürülebilir bir şekilde 
sağlanmasında önemli bir 
ihtiyaçtır. Bu en çok Kon-
ya’ya yakışır. Konya Çatal-
höyük’tür. Günümüzden 
yaklaşık 10 bin yıl önceye 
ait büyük bir tecrübe var” 
dedi.  n HABERİ SAYFA 4'TE

Türkiye’de ilk kez Konya’da düzenlenecek ‘Tarım Diplomasisi Forumu’ Ekim ayında gerçekleştirilecek. 
Konya, bu forumla dünyadaki gıda krizine karşı çözümün ve diplomasinin merkezi olacak

Krizlerin cözüm 
merkezi olacak! 
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Selçuk Üniversitesi İletişim 
Fakültesi öğrencilerinden Sude 
Taşpınar ve Alişan Etli, dijital pa-
zarlama ve reklamcılık sektör 
derneklerinden biri olan IAB’nin 
düzenlediği ödül gecesinde ikinci-
lik ödülü alarak Selçuk'un gururu 
oldu. Selçuk Üniversitesi İletişim 
Fakültesi Reklamcılık Bölümü öğ-
rencilerinden Sude Taşpınar ve 
Alişan Etli, dünyanın en büyük 
dijital pazarlama ve reklamcılık 
sektör derneklerinden biri olan 
IAB’nin düzenlediği MIXX (Mar-
keting and Interactive Excellence) 
Ödülleri’nden ikincilik ile ayrıldı. 
İkili, aldıkları ödülle Selçuk Üni-
versitesi'nin ismini bir kez daha 
parlattı! 

Ödülü alan öğrencilerden Ali-
şan Etli; bir fikir, hikaye ya da iç 
dünyanın doğu bir anlatımla ne 
kadar güçlü olabileceğinin bir kez 
daha gözler önüne serildiğini ifa-

de ederken, ödüle dair ise şunları 
söyledi: "Genç MIXX kategorisinde 
GümüşMIXX ödülüne layık görül-
mek, mesleki yolculuğumda sade-
ce bir başarı değil; aynı zamanda 
sorumluluk duygusunu da berabe-
rinde getiren çok değerli bir dene-
yim oldu.

'Yarım Kalan Hikayeler' proje-
siyle amacımız, otizmli bireylerin 
sesi olmak ve kamuoyunda gerçek 
bir farkındalık yaratmaktı. Aldığı-
mız bu ödül, yaratıcı düşüncenin 
toplumsal faydayla birleştiğinde 
nasıl etkili sonuçlar doğurabilece-
ğinin güçlü bir göstergesi oldu. Bu 
anlamlı projede birlikte emek ver-
diğimiz ekip arkadaşım Sude Taş-
pınar’a ve her adımda yanımızda 
olan IABTR ve TODEV ailesine gö-
nülden teşekkür ederim. Bu ödül, 
sadece bugünün değil, yarının iş-
lerine de ilham verecek."  
nİ HACER CEYLAN ZAMAN

Aldıkları ödülle Selçuk 
İletişim'in gururu oldular!

Konya’da ‘mobilyada güven’ 
denilince akla gelen ilk mağa-
zalardan biri olan Elvin Mobil-
ya, düğün sezonuna en yeni 
modelleriyle giriş yaptı. Birbi-
rinden farklı tasarımların yanı 
sıra klasik severler ve sportif 
tarz arayanlar için de onlarca 
çeşidin yer aldığı mağaza, her 
ay farklı ürün gruplarında indi-
rime giderek en sevdiğiniz mo-
delleri en uygun fiyatlarla sun-
mayı da hedefliyor. Üreticilerin 
desteğiyle her ay farklı ürünler-
de yapılan indirimlerle ilgili, El-
vin Mobilya Yönetici Söz Ortağı 
Ramazan Turna konuştu. 

DÜĞÜN SEZONUNA ÖZEL, FARKLI 
GRUP VE TAKIMLARDA İNDİRİM!

Her ay farklı ürün grup-
larında indirime giden Elvin 
Mobilya’nın nisan ayındaki 
kampanyalarını aktaran Elvin 
Mobilya Yönetici Söz Ortağı Ra-
mazan Turna, düğün sezonuna 
özel 2 farklı düğün paketinde 
indirime gidildiğini belirtti. 
Tedarikçilerin desteği ve teda-
rikçi-satıcı elbirliğiyle fiyatlar-
da muhteşem kampanyaların 
olduğunun altını çizen Turna, 
evini yenilenen isteyenler için 
de büyük bir fırsat olduğunu 
ifade ederek kampanya hak-
kında şunları söyledi: “Şubat 
ve mart ayındaki ürünlerimizi, 
sezona hazırlayarak yeniledik. 
Evlenecekler için iki farklı çeyiz 
setinde indirime giderken, evi-
ni yenileyecekleri de düşünerek 
iki farklı koltuk takımımızda da 
yine kampanya yaptık. Koltuk 
takımı ya da çeyiz seti almadan 
önce mutlaka Elvin’e uğramalı-
sınız.”

HER ZEVKE UYGUN OLARAK PAKET 
İÇERİĞİ DEĞİŞTİRİLEBİLİYOR
110 bin liradan başlayan fi-

yatlarla çeyiz setlerinin her büt-
çeye uygun olarak farklı tasa-
rımlarla sunulduğunu söyleyen 
Turna, Elvin Mobilya’da sunu-
lan bir ayrıcalıktan da bahsetti. 
Çeyiz paketlerinde geçerli olan 
modellerin farklı modellerle de-
ğiştirilerek her kişinin bütçesini 
zevkiyle tamamlayabileceği öz-
gün paketler oluşturabileceğini 
aktaran Turna, “Yatak odası, 
yemek takımı ve oturma grup-
larını çeyiz paketi içerisinde 
değiştirerek kendi beğendiğiniz 
takımı oluşturabilirsiniz. Zevk 
ve renklere göre müşterilerimi-
zi istekleri doğrultusunda yar-
dımcı olmaya çalışıyoruz.” dedi. 
BU YILIN EV MODASI: SADE VE ŞIK! 

En fazla tercih edilen mo-
bilya seçenekleriyle ilgili de 
bilgi veren Turna, aynı zaman-
da fikir edinmek isteyenlere de 
yardımcı oldu. Turna, “Geçmiş 
yıllardaki altın rengi gösteriş-
li tercihlerin yerini daha sade 

modeller aldı. Varaklı modeller 
yerine, spor- gold dediğimiz 
ürünler revaçta. Güncel tercih 
edilen renkler arasında ise ah-
şap ve kremin uyumu ön plan-
da. Sade ve şık modeller rağbet 
görüyor. Bu iki model en fazla 
giden tercihler arasında.” şek-
linde konuştu.

18 AY ELDEN TAKSİT İMKANI!
Evlenecek çiftler ve evini 

yenileyeceklere büyük kolaylık 
sağlayan Elvin Mobilya, elden 
taksit imkanıyla aile bütçesini 
düşünüyor. Ev dekorunun ana 
ürünlerinden olan mobilya ala-
caklar için 18 ay elden taksit 
imkânı sunan Elvin Mobilya’nın 
ödeme kolaylıklarıyla ilgili de 
bilgi veren Turna, “İndirimle-
rimizin yanı sıra nakit ve kre-
di kartlarında özel iskontolu 
ödeme desteğimiz; 18 ay elden 
ödeme kolaylığımız var. 50 bin 
TL ve üzeri alışverişlerde ge-
çerli yüzde 20’si peşinat, geri 
kalanı ise 18 aya kadar vadeli, 
kartsız alışveriş imkanıyla evi-
nizin tüm köşelerini güzelleşti-

riyor!” diye konuştu. 
TÜM EV ALIŞVERİŞİ, 

TEK BİR YERDEN!
Elvin Mobilya Yönetici Söz 

Ortağı Ramazan Turna, Elvin 
Mobilya’nın yalnızca mobilya 
değil, halı, perde ve ev teks-
tili gibi tüm ev alışverişinin 
tek bir yerden yapılabildiği bir 
mağaza olduğunu anımsattı. 
Turna, tüm alışverişi tek bir 
yerden yapmak isteyenler için 
halı, perde, koltuk takımı, ya-
tak odası ve yemek odası takımı 
gibi fazla çeşitle hizmet veren 
Elvin Mobilya ile ilgili şunla-
rı söyledi: “Müşterilerimiz için 
tek bir yerden alışveriş yaparak 
tek muhatapla alışverişlerini 
tamamlamasını sağlıyoruz. Bu 
da özellikle ‘eksik ya da yanlış 
ürün’ kaygısı çeken müşteri-
lerimiz için güven sorununu 
ortadan kaldırmaya yardımcı 
oluyor.” 

TÜM DAİRENİN PERDESİ 
TOPLAMDA 14 BİN 900 TL 

Şu anda tüm ev perdelerini 
yenilemek isteyen ya da yeni 
ev kuracaklara bir diğer kam-
panyanın ise perde çeşitlerin-
de olduğunu anımsatan Turna, 
“Bir dairenin perde ve güneşli-
ği, kampanyamız dahilinde 14 
bin 900 liraya tekabül ediyor. 
Müşterilerimiz kampanyamız-
dan yaklaşık 50 farklı çeşitten 
istediği ürünü seçebiliyor. Ca-
zip perde ve ev tekstili ürünle-
rimizle hizmet vermeye devam 
edeceğiz. Kampanyalarımızı ka-
çırmak istemeyen tüm misafir-
lerimizi Elvin Mobilya showro-
omuna bekliyoruz” şeklinde 
konuştu.  n HACER CEYLAN ZAMAN

Elden 18 aya varan taksit imkanı ile düğün sezonuna güçlü bir giriş yapan Elvin Mobilya, 110 bin TL’den başlayan çeyiz paketi ve   
perde, halı çeşitleriyle tüm ev alışverişini tek bir yerden alma imkanı sunuyor. Mağaza, Nisan ayına özel kampanyalarıyla da dikkat çekiyor 

Sezon, kampanyayla geldi! 

Ramazan Turna 

Alişan Etli – Sude Taşpınar



Meram Belediyesinin, sıcak yaz 
günlerinin yaklaşmasıyla birlikte 
ilçedeki parklar ve yeşil alanlarda 
başlattığı kapsamlı bakım çalışması 
tüm hızıyla devam ediyor. İlçe ge-
nelinde yürütülen çalışmalar kap-
samında, parklarda bulunan çocuk 
oyun gruplarının bakım ve onarımı 
yapılırken, ağaçlar ve fidanlıklar bu-
danıp bakımları yapılıyor, çim biçme 
işlemleri de titizlikle sürdürülüyor. 
Meram Belediyesi ilçe genelinde 
bulunan park ve bahçeleri sıcak yaz 
günlerine hazırlamak amacıyla tüm 
yeşil alanlarda yoğun bir mesai yü-
rütüyor. Bu kapsamda, parklarda 
bulunan çocuk oyun gruplarının 
bakım ve onarımı yapılırken, ağaç-
lar ve fidanlıklar budanıp bakımları 
yapılıyor, çim biçme işlemleri de ti-
tizlikle sürdürülüyor.

Meram Belediyesi Park ve Bah-
çeler Müdürlüğü ekipleri, tüm yıl 

boyunca periyodik olarak sürdür-
dükleri çalışmaları yaz aylarının yak-
laşmasıyla iyiden iyiye artırdı. Bele-
diye ekipleri aynı zamanda, park ve 
bahçeler dışında kalan fidanlıklar-
da da yoğun bir çalışma sergiliyor. 
Ağaçların budama işlemleri yapı-
lırken, fidanlıklarda da genel bakım 

çalışmaları yürütülüyor. Parkların 
daha estetik ve güvenli hale geti-
rilmesi hedeflenirken, vatandaşlara 
ferah ve bakımlı yeşil alanlar sunul-
ması amaçlanıyor. 

“YEŞİL, MERAM’IN 
ÖNCELİKLİ KİMLİĞİDİR”

Vatandaşların yaz aylarını daha 

keyifli ve güvenli geçirebilmesi için 
her detayın düşünüldüğünü ifa-
de eden Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş, çalışmalarını bu 
bilinç ve anlayışla sürdürdüklerini 
belirtti. Meram’ın öncelikli marka 
değerinin ‘yeşil dokusu’ olduğunun 
altını çizen Başkan Kavuş, “Meram, 
doğal dokusu ve yeşil alanlarıyla sa-
dece Konya’nın değil, ülkemizin en 
özel ilçelerinden biridir. Biz de bu 
güzelliği korumak ve gelecek nesil-
lere daha yaşanabilir bir Meram bı-
rakmak için büyük bir hassasiyetle 
çalışıyoruz. Yaz mevsimi öncesinde 
yaptığımız bu bakım ve temizlik ça-
lışmaları, hem estetik hem de çev-
resel açıdan büyük önem taşıyor. 
Yeşil, Meram’ın kimliğidir. Biz bu 
kimliği korumak ve güçlendirmek 
için tüm gücümüzle çalışmaya de-
vam ediyoruz.” ifadelerini kullandı.  
n HABER MERKEZİ 
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William Arthur Wat (Amerikalı bir 
motivasyon yazarıymış.) şöyle söyle-
miş:  

“Karamsar, rüzgârdan şikâyet 
eder; iyimser, değişmesini bekler, ger-
çekçi ise yelkenlerini ayarlar.” 

Bir anonim söz de ise şöyle söy-
lenmiş.

“Başkalarının anlattığı hikâyelerle 
insanları yargılama, bakarsın bir gün 
senin için de bir hikâye anlatılır.”

Karamsarlık içeren olaylar, ha-
berler, hikâyeler fazla rağbet görüyor 
olsa gerek, çok farklı iletişim organları 
vasıtasıyla toplumumuza sürekli olarak 
“karamsarlık içeren haberler empoze 
ediliyor, Türkçesi, ‘dayatılıyor.’

Sabah televizyonu açıyoruz, her 
kanalda kadın ve aile programları ya-
yında... Öyle olaylar anlatılıyor ki toplu-
ma, toplumun o psikoloji ile uzun süre 
yaşaması asla mümkün değildir. Bize 
sunulan o program aslında yüzlerce 
benzer programın içinden seçilip yayı-
na çıkarılıyormuş. 

“Toplum ne istiyorsa yayına o veri-
liyor.” diye mesnetsiz ve asla gerçekçi 

olmayan bir savunma ile bu program-
ların “tolum tarafından talep edildiği” 
vurgulanıyor hep. Hâlbuki topluma bu 
programlar dayatılıyor. Topluma ne ve-
rirseniz onu almak mecburiyetindedir. 
Toplumun ekmek ihtiyacını karşılayan 
fırınlar hangi ekmek çeşidini çıkarıyor-
sa onu almak zorundadır. Başka seçe-
neği yoktur. Siz 20 kanalda hep benzeri 
programları yayınlarsanız elbette o 
programlar izlenecektir.

Akşam açıyorsunuz televizyonu-
nuzu, saatlerce ölüm, cinayet, hırsızlık, 
tecavüz, katliam, savaş, kavga, hasta, 
hastane, trafik kazası v.b. haberleri iz-
liyorsunuz. 

Günümüzde 86 milyonun nere-
deyse beş yaş üzerinde bulunan bütün 
insanların elinde televizyon, radyo, 
gazete, internet, sosyal medya hepsi 
mevcut. Kumarhaneler elimizde, kah-
vehaneler elimizde, dövüş siteleri eli-
mizde, cinsel içerikli ne kadar yayın var-
sa elimizde, silah satıcıları, uyuşturucu 
satıcıları, dolandırıcılar, hırsızlar, kap-
kaççılar hepsi, hepsi elimizde... Bunu 
önlemek, insanoğlunun acizliğinden 

midir yoksa insanlığın 
tepesindeki mutlu azın-
lık bu durumu özellikle 
mi istemektedir aslında 
çok bellidir de tedbir 
alma mevkiinde olanlar 
neden çekiniyorlar da 
tedbir almıyorlar burası 
muammadır. Belki de 
burası da muamma de-
ğil ’duygusal’dır.

İnsanların beyinle-
rini her türlü olumsuzlukla uyuşturup 
dünyanın idaresini ellerinde tutmak ve 
bir yığın uyuşuk beyinli insanın yöne-
tilme kolaylığını iyi bildikleri için buna 
zemin hazırlamaktadırlar zannımca... 
Hem de paralarıyla cazip hale getire-
rek...

Yalnız son bir hafta içinde aslında 
bu gidişatın ‘tehlike sınırlarından öteye 
geçtiğini’ anlamış olacaklar ki META 
denilen şirket, 16 yaşından küçüklerin 
canlı yayın yapmasının ebeveynlerin-

den alacakları izne tabi 
tutacakmış.  İnşallah bu 
iyiye doğru atılan adım-
lar daha da açılarak de-
vam eder.

Dünyada ve ülke-
mizde sanki hiç iyiye 
giden bir şey yokmuş 
gibi, güzelliklere bütün 
kapılar kapatılmış gibi 
insanların önüne hep 
acıların, kötülüklerin 

konulması bence bir insanlık suçu-
dur.

Elbette kötülüklerden de ders çı-
karılması için bu tür olaylara da dikkat 
çekmek gerekir. Ancak 7/24 çirkinlik-
lerden bahsetmek insanları dolayısıyla 
toplumu da çirkinleştirir.

Yaşanan bir hırsızlığı, soygunu, 
katliamı, cinayeti, tecavüzü en ince 
ayrıntısına kadar saatlerce, günlerce, 
haftalarca, hatta aylarca anlatmak, bu 
olayların yaşanmasına teşvik etmez mi 

insanları... İnsanların aklına yeni planlar 
yeni projeler yeni yöntemler öğretmez 
mi?

İsmini vermekten kaçındığım bazı 
televizyon dizileri, filmleri, programları 
insanları, özellikle de çocukları intihar-
lara, özentilere, hırsızlıklara, gizli örgüt-
lere, özendirmez mi?

Elbette 7/24 kötülükleri dayatan 
yayınlar da 7/24 iyilikleri, güzellikleri 
sunan yayınlar da aynı ölçüde olma-
sa bile olumsuzlukları da beraberinde 
sunmaktadırlar.

Bunun yerine makulü bulup, 
her türlü olayı kendi mecraı içinde, 
iyilikler ve kötülüklerle birlikte ve-
rilse ve hayatın gerçeklerinin daha 
iyi kavranılmasına yönelik eğitim 
amaçlı sunulsa hem bireyler hem 
de toplumumuz için daha faydalı 
olmaz mı?

Biz, Türk toplumu olarak maalesef 
hep ‘ifrat’ ve ‘tefrit’ten yana tavır almış 
bulunmaktayız.

En ufak bir olayda, tanınmış birinin 
ölümünde bile karpuz gibi ikiye bölü-
nüveriyoruz.

Buna sebep olan siyasiler, top-
lum önderleri, yayın organları, spor 
yöneticileri, din adamları, sendika, 
dernek ve diğer STK yönetimleri akıl-
larını başlarına almalıdırlar. Bu say-
dıklarım, daha makule doğru bir tavır 
sergilemezlerse, korkarım ki yasalar 
ve toplumun genel kabul görmüş ve 
halen yaşamaya devam eden kuralla-
rı onları tek tek yok edecekler ya da 
toplumu toptan yok edecekler, ben 
bunu böyle görüyorum.

Epiktetos diye birisi diyor ki;
 “Kendi bakış açısından başka hiç-

bir şey, insanın huzurunu kaçıramaz... 
Ya acınızı değiştirin ya da açınızı.”

Epiktetos kendisi de bir köle ol-
duğu için belki de onun hıncıyla bir 
de şöyle demiş: “Sadece eğitimli olan 
özgürdür.” 

Elbette öyledir. Ne kadar köle var-
sa, onlar o eğitimli kişiler tarafından 
köle edilmişlerdir.

Üstat Sezai Karakoç ile bitirelim. 
“Geceye yenilmeyen her insana ödül 
olarak; bir sabah, bir gündüz bir de 
güneş vardır.”

KARAMSARLIK MI İYİMSERLİK Mİ?

haber@konyayenigun.com
TAYYAR YILDIRIM

Meram yaza hazırlanıyor

Konya Sanayi Odası öncü-
lüğünde, Konya Valiliği, Konya 
Büyükşehir Belediyesi, İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü ve Konya 
Organize Sanayi Bölgesi iş bir-
liğinde düzenlenen MEİF’25, 
13-14 Mayıs 2025 tarihlerinde 
Konya Organize Sanayi Bölge-
si’ndeki Mehmet Tuza Pakpen 
Mesleki ve Teknik Anadolu Li-
sesi’nde gerçekleştirilecek. 

MEİF’25 İSTİHDAM 
KÖPRÜSÜ OLACAK 

MEİF’25’le ilgili bilgi veren 
Konya Sanayi Odası ve Konya 
Organize Sanayi Bölgesi Başka-
nı Mustafa Büyükeğen, fuarın 
Konya sanayisi ile meslek lisesi 
öğrencileri ve mezunları arasın-
da istihdam köprüsü olacağını 
söyledi. Geçtiğimiz yıl ilki ger-
çekleştirilen fuarın son derece 
verimli geçtiğini ifade eden Baş-

kan Büyükeğen, “Konya sanayi-
mizin en öncelikli sorunlarının 
başında insan kaynağı geliyor. 
Konya Sanayi Odası ve Konya 
Organize Sanayi Bölgesi olarak 
bu sorunun çözümü için mes-
leki eğitim odaklı çalışmaları-
mıza, yatırımlarımıza ve çözüm 

odaklı sektörel projelerimize 
aralıksız devam ediyoruz. Mes-
leki Eğitim İstihdam Fuarımız 
da bu çalışmalarımızdan biri. 
Geçtiğimiz yıl paydaş kurumla-
rımızla birlikte ilkini düzenle-
diğimiz fuarımız, hem Konya iş 
dünyamız hem de meslek lisesi 
öğrencilerimiz için son derece 
verimli geçti. Fuarı ziyaret eden 
4 bin 332 meslek lisesi öğren-
cisi ve mezunumuz, stant açan 
90 sanayi işletmemiz, kurum ve 
kuruluşumuzla 7 bin 549 iş gö-
rüşmesi gerçekleştirdi. Bu gö-
rüşmelerin büyük çoğunluğu da 
staj ve istihdama dönüştü. Bu 
yıl da verimli bir fuar gerçekleş-
tirmek için çalışmalarımızı sür-
dürüyoruz” dedi. 

SANAYİYE İNSAN KAYNAĞI, 
ÖĞRENCİYE İŞ VE STAJ DESTEĞİ
Konya Mesleki Eğitim İstih-

dam Fuarı’nın, Konya istihdam 
piyasasına yeni bir soluk getir-
diğini vurgulayan Başkan Büyü-
keğen, şunları söyledi: “Sana-
yicilerimizin ve kurumlarımızın 
stantlı katılım sağlayacağı bu fu-
ara, meslek lisesi öğrencilerimiz 
ve mezunlarımız da özgeçmişle-
riyle katılacaklar. İşletmelerimiz 
ihtiyaç duydukları nitelikteki 
insan kaynağına burada eriş-
me fırsatı bulurken, öğrenci ve 
mezunlarımız da iş hayatına ilk 
adımlarını atacaklar. Burada İş 
Var, Burada İstihdam Var mot-
tosuyla gerçekleştireceğimiz bu 
fuarımıza, tüm sanayicilerimizi 
ve öğrencilerimizi davet ediyo-
ruz. Hem firmalarımız hem de 
öğrencilerimiz geleceksende.
org.tr adresi üzerinden kayıt 
yaptırabilirler.” 
nİ HABER MERKEZİ

Konya Sanayi Odası öncülüğünde düzenlenen Türkiye’nin mesleki eğitim odaklı ilk 
istihdam fuarı Konya Mesleki Eğitim İstihdam Fuarı bu yıl ikinci kez kapılarını açıyor

İstihdam köprüsü

Mustafa Büyükeğen

Karatay Belediyesi ile Necmet-
tin Erbakan Üniversitesi (NEÜ) 
Geleneksel Sanatlar Uygulama 
ve Araştırma Merkezi iş birliğin-
de düzenlenen “Geleneksel Sanat 
Kursları”, farklı kültürlerden öğren-
cileri Türk-İslam sanatlarıyla bu-
luşturmaya devam ediyor. Karatay 
Sanat Merkezi’nde gerçekleştirilen 
kurslara, Konya’daki üniversitelerde 
eğitim gören yaklaşık 150 yabancı 
öğrenci katılıyor.

DÜNYANIN DÖRT BİR YANINDAN 
GELEN ÖĞRENCİLER GELENEKSEL 

SANATLARI KEŞFEDİYOR
Kamerun, Nijer, Senegal, Mo-

ritanya, Fas, Cezayir, Mısır, Çad, 
Afganistan, Pakistan, Hindistan, 
Moğolistan, Sırbistan, Özbekistan, 
Kırgızistan, Yemen, Malezya, Lüb-
nan, Keşmir, Nepal, Suriye, Filistin, 
İran, Bosna Hersek gibi ülkelerden 
gelen öğrenciler; Hüsn-i hat, Tezhip, 
Minyatür, Kalemişi ve Ebru gibi ge-
leneksel sanatları alanında uzman 
eğitmenler eşliğinde hem teorik 
hem de uygulamalı olarak öğreni-
yor. Eğitimler, Yurtdışı Türkler ve 
Akraba Topluluklar Başkanlığı tara-
fından desteklenen Türkiye Bursları 
kapsamında yürütülüyor. 

ÖĞRENCİLERİ GELENEKSEL 
SANATLARIMIZLA BULUŞTURDUK

Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca; Hüsn-i hat, Tezhip, 
Minyatür, Kalemişi ve Ebru gibi 
geleneksel sanatların öğretildiği 
atölyelerde öğrencilerle bir araya 
gelerek hem çalışmaları yerinde 
inceledi hem de sohbet etti. Baş-
kan Kılca, eserlerin her birinin bü-
yük bir emeğin ürünü olduğunu 
belirterek, kursiyerleri tebrik etti. 
Öğrencilerin eserlerini tek tek in-
celeyen Hasan Kılca, “Geleneksel 
sanatlarımız, kültürel mirasımı-
zın en önemli unsurlarından bi-
ridir. Konya da medeniyetimizin 
köklerini taşıyan bir şehir. Farklı 
coğrafyalardan gelen öğrencile-
rimizle geleneksel sanatlarımızı 
buluşturmaktan mutluluk duyu-
yoruz. Bu değerleri uluslararası 
öğrencilerle buluşturmak ve onla-
ra kültürümüzü yakından tanıtma 
fırsatı sunmak bizim için oldukça 
anlamlı. Karatay Belediyesi olarak 
sanatı ve kültürü desteklemeye, 
gençlerimize bu alanda fırsatlar 
sunmaya devam edeceğiz” açıkla-
malarına yer verdi. 
n HABER MERKEZİ

Necmettin Erbakan Üniversi-
tesi (NEÜ) Hemşirelik Fakültesi, 
Hemşirelik Eğitim Programları 
Değerlendirme ve Akreditasyon 
Derneği (HEPDAK) tarafından 3 
yıl süre ile akredite edildi. 

2022 yılında yapılan ilk başvu-
ruyla 2 yıl akredite olan Necmettin 
Erbakan Üniversitesi Hemşire-
lik Fakültesi; ara değerlendirme 
sonrasında, Hemşirelik Eğitim 
Programları Değerlendirme ve 
Akreditasyon Derneği tarafından 
2028 yılına kadar 3 yıl daha akre-
dite edildi.  Konuyla ilgili açıklama 
yapan NEÜ Hemşirelik Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Emel Ege, “Akre-
ditasyon sürecinde her türlü des-
teği sağlayan başta Rektörümüz 

Prof. Dr. Cem Zorlu olmak üzere 
rektör yardımcılarına, genel sekre-
terliğe, tüm daire başkanlıklarına 
ve rektörlük çalışanlarına teşekkür 
ederiz” dedi. Başarıya giden süreç-
te ekip ruhuyla çalıştıklarının altına 
çizen Dekan Ege, “NEÜ Hemşirelik 
Fakültesine, üniversitemizde akre-
dite olan ilk fakülte olma gururunu 
yaşatan, ardından üç yıl daha akre-
dite edilme sürecinde özveri ile ça-
lışan fakülte öğretim elemanlarına, 
idari personellerine ve öğrencileri-
ne teşekkürlerimi iletiyor, fakülte-
mizin başarılarının tüm ulusal ve 
uluslararası platformlarda artarak 
devam etmesini temenni ediyo-
rum” şeklinde konuştu.  
n HABER MERKEZİ

Geleneksel sanatlar yabancı 
öğrencilerle buluşuyor

NEÜ’de akreditasyon başarısı



Büyükşehir Belediyesi ve Ulus-
lararası Tarım Şehirleri Birliği’nin 
(AgriCities) ev sahipliğinde, Tarım-
sal Strateji ve Politika Geliştirme 
Merkezi (TARPOL) ile Yeşil Etki Der-
neği tarafından Konya’da düzenle-
necek “Tarım Diplomasisi Forumu” 
bilgilendirme toplantısı gerçekleş-
tirildi. Konya Büyükşehir Belediyesi 
Taş Bina Kültür Sanat’ta düzenlenen 
toplantıda bilgilendirme yapan Yeşil 
Etki Derneği Başkanı Mine Ataman, 
tarım ekonomisinin küresel ekono-
minin yüzde 5’ine denk geldiğini ve 
etkisinin çok büyük olduğunu anım-
satarak, tarım ve diplomasiye yeni 
bir bütüncül multidisipliner bakış 
açısıyla “Tarım Diplomasisi Foru-
mu” vesilesiyle Konya’dan bütün 
dünyaya seslenileceğini söyledi. 

“TARIM STRATEJİK BİR 
ALAN HÂLİNE GELMİŞTİR”

Konya Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Uğur İbrahim Altay, tarımın 
insanlığın varoluş serüveninde en 
temel kaynaklardan biri olduğunu 
vurgulayarak, “Bugün yaşadığımız 
çağda tarım, sadece bir üretim biçi-
mi değil; aynı zamanda ekonomi, dış 
politika, çevre ve toplumsal barışın 
da temel yapı taşlarından biridir” 
ifadelerini kullandı. Bu noktada, Ta-
rım ve Gıda Diplomasisi kavramının 
devreye girdiğini belirten Başkan 
Altay, “Tarım ve Gıda Diplomasisi; 
ülkelerin tarımsal üretim, ticaret, 
teknoloji ve bilgi paylaşımı gibi alan-
larda uluslararası ilişkiler kurmasını, 
bu ilişkiler aracılığıyla hem gıda gü-
venliğini sağlamasını hem de barışa 
katkı sunmasını ifade eden bir dip-
lomasi anlayışıdır. Artık tarım sade-
ce bir iç mesele değil; sınırları aşan, 
ülkeler arası ilişkileri şekillendiren, 
stratejik bir alan hâline gelmiştir. 
Pandemi süreci, Rusya-Ukrayna sa-
vaşı akabinde gerçekleşen tahıl krizi, 
gıda milliyetçiliği, küresel ekonomik 
kırılganlıklar ve özellikle Amerika 
Birleşik Devletleri'nin son dönem-
de uygulamış olduğu gümrük ver-
gileriyle başlayan yeni nesil ticaret 
savaşları; bizlere çok net bir gerçeği 
hatırlattı; o da gıda bağımsızlığı ger-
çeğidir. Gıda bağımsızlığı, artık ulu-
sal güvenliğin bir parçasıdır. Ayrıca 
tüm dünyayı etkisi altına alan iklim 
değişikliği, kuraklık ve doğal afetler, 
tarımsal üretimi her geçen gün daha 
da kırılgan hâle getirmektedir. Böy-
lesine hassas bir denklemde, tarımı 
sadece üretim veya ticaret alanı ola-
rak değil; aynı zamanda diplomatik 
bir anahtar olarak ele almak zorun-
dayız” dedi. 

“TARIM DİPLOMASİSİ FORUMU, 
İNSANLIK İÇİN YENİ BİR UMUT 

ÇAĞRISININ İFADESİDİR”
Altay, sürdürülebilir tarımsal 

üretimi sağlamanın, gençleri ta-
rımsal faaliyetlere entegre ederek 

tarımsal üretimi gelecek nesille-
re taşımanın da son derece hayati 
meselelerden biri olduğuna dikkati 
çekerek, “Bugün burada duyurdu-
ğumuz ‘Tarım Diplomasisi Forumu’ 
işte bu amaç ve farkındalığın somut 
bir adımı olacaktır. Ülkemiz için bir 
ilk olma özelliği taşıyan, dünyada 
da çok örneği bulunmayan bu fo-
rum, tarımı sadece tarlalarda değil; 
fikirlerin, iş birliklerinin, stratejik 
ortaklıkların yeşerdiği zeminlerde 
de konuşmayı hedeflemektedir. Kı-
saca, Tarım Diplomasisi Forumu, 
insanlık için yeni bir umut çağrısının 
ifadesidir. Konya olarak bu misyona 
sahip çıkmak, bizim için tarihi bir so-
rumluluktur. Çünkü bizler, Çatalhö-
yük’ten bu yana yaklaşık 9 bin 500 
yıldır toprağa emek veren, tarımı 
sadece geçim kaynağı değil, kültürel 
bir değer olarak gören bir şehrin mi-
rasçılarıyız. Bu topraklar, geçmişte 
olduğu gibi bugün de bereketin ve 
üretimin merkezi olmaya devam 
etmektedir. Konya Büyükşehir Be-
lediye Başkanı ve Uluslararası Tarım 
Şehirleri Birliği Başkanı olarak, sade-
ce yerel kalkınma hedefleriyle sınırlı 
kalmadan, tarımı küresel ölçekte ele 
alan bir bakış açısıyla hareket ediyo-
ruz” diye konuştu.

“TÜRKİYE; GIDA KRİZLERİNİN 
GÖLGESİNDE KALAN BİR DÜNYADA, 
ÇÖZÜMÜN VE DİPLOMASİNİN ODAK 

NOKTASI OLACAKTIR”
Türkiye’nin, sahip olduğu stra-

tejik konumu, verimli toprakları, 
güçlü insan kaynağı ve köklü tarım 
kültürüyle Tarım ve Gıda Diploma-
sisi kavramının dünyadaki öncüsü 
olmaya en güçlü aday olduğunu 
vurgulayan Altay, “Bu forum, aynı 
zamanda ülkemizin bu potansiye-
lini küresel ölçekte daha görünür 
kılacaktır. Çünkü biz inanıyoruz ki 
Türkiye; gıda krizlerinin gölgesin-
de kalan bir dünyada, çözümün ve 
diplomasinin odak noktası olacaktır. 
Öte yandan bu forum, Cumhur-
başkanımız Sayın Recep Tayyip Er-
doğan’ın sıklıkla ifade ettiği, ‘Daha 
Adil Bir Dünya Mümkün’ anlayışına 
katkı sunacak en önemli kilometre 
taşlarından biri olacaktır. Küresel ve 
yerel güçlerin, şehirlerin, üniversite-
lerin, özel sektörün ve sivil toplum 
kuruluşlarının, iş birliği olmadan bu 

süreci başarıyla yönetmesi mümkün 
değildir. Tarım Diplomasisi Foru-
mu’nun, bu güçleri bir araya getiren 
bir platform olarak, gelecekteki iş 
birliklerinin temelini oluşturacağına 
inanıyorum. Tarım Diplomasisi For-
muna katkı sağlayan Tarımsal Stra-
teji ve Politika Geliştirme Vakfı’mıza, 
Yeşil Etki Derneği’ne ve emeği olan 
tüm kurum ve kuruluşlara teşekkür 
ederim. Bu önemli forumda bizlerle 
birlikte olan, sürece bilgi ve tecrübe-
leriyle katkı sunan Sayın Bakanımız 
Mehdi Eker’e de ayrıca şükranlarımı 
ifade ediyorum. Bu vesileyle Ekim 
ayı içerisinde Konya olarak ev sahip-
liği yapacağımız Tarım Diplomasisi 
Forumu’nun şimdiden hayırlara ve-
sile olmasını diliyorum” ifadelerini 
kullandı.

“KONYA’NIN TARIMDA 
10 BİN YILLIK BİR TECRÜBESİ VAR”

Önceki dönem Tarım Bakan-
larından, TARPOL Başkanı Mehdi 
Eker de Konya’da bulunmaktan 
dolayı da memnuniyetini ifade ede-
rek, Altay’a misafirperverliği için 
teşekkür etti. Eker, Tarım Diploma-
sisi Forumu’nun dünya için, insan-
lık için önemli bir ihtiyaç olduğunu 
belirterek, “Diplomasinin bu alanda 
devreye girmesi, küresel gıda gü-
venliğinin sürdürülebilir bir şekilde 
sağlanmasında önemli bir ihtiyaç-
tır. Bu forumun önemli bir ihtiyacı 
karşılayacağını düşünüyorum. Bu 
en çok Konya’ya yakışır. Birincisi; 
insanlığın tarım devrimini yaşadığı 
temel merkezlerden biri Konya’dır, 
Konya Çatalhöyük’tür. Günümüz-
den yaklaşık 10 bin yıl önceye ait 
büyük bir tecrübe var. Konya’nın 
tecrübesi 100, 200, 300, 500, 5000 
yıllık değil 10 bin yıllıktır. Buradan 
insanlığa aktarılacak dersler ve tec-
rübeler vardır. Çatalhöyük bunun 
abidesidir, bunun anıtıdır. İkincisi; 
Konya ilimiz Türkiye’nin tarımsal 
üretiminde birçok alanda hububat-
ta, bakliyatta, pancarda, sebze ve 
meyvede çok büyük bir potansiye-
le, çok büyük bir yüzdeye sahiptir. 
Bu da bugünün gelişen ekonomisi, 
ticari ilişkileri, sanayisini dikkate 
aldığımızda bununla bugün Konya 
bunu hak ediyor. Böyle bir adımın 
ilk adımı atmanın haklı meşrutiye-
tine sahip, gerekçelerine sahip. Bir 

üçüncüsü de şudur; İnsanlığın bu-
gün en çok ihtiyaç hissettiği şefkat, 
merhamet, sevgi, tolerans bütün bu 
evrensel İslami ve insani değerlerin 
vücut bulduğu bir felsefeye dönüş-
tüğü, Hz. Mevlana’nın yurt edindiği 
metfun bulunduğu fikirlerini oluştu-
rup dünyaya aktardığı bir merkezdir. 
Dolayısıyla Gıda ve Tarım Diploma-
sisi Forumu’nun buradan ilk adımı-
nın atılmasının böyle ayrıca bir ne-
deni var. Onun için buradayız, onun 
için Konya’dayız. Konya’dan böyle 
bir adımı atıyoruz. Bu adımın hayırlı 
olmasını temenni ediyorum” dedi.

“TARIM SADECE 
ÜRETİMDEN İBARET DEĞİL”

TARPOL’ün Türkiye’de tarımla 
ilgili biriken entelektüel sermayenin 
kurumsallaşması ve kurumsallaştı-
rılması için bir misyon üstlendiğini 
vurgulayan Eker, “Böyle bir merkez, 
biz bu topraklarda, ki yukarı Me-
zopotamya’yı da içine alıyor, Ana-
dolu’nun kadim tarım kültürünü, 
bunun birikimini, gerek Türkiye’nin 
var olan meselelerinin çözümünde 
gerek bölgesel sorunların çözümün-
de gerekse küresel gıda güvenliği 
problemini çözmeye katkı sunmak 
üzere kuruldu. Bizim anlayışımız şu; 
tarım sadece tek başına bir üretim 
faaliyetinden ibaret değil. Biyolojik 
disiplinini, ekonomik disiplinini ve 
ekoloji disiplinini yani bu üç disip-
lini eşit şekilde dikkate alan. Bu üç 
disiplinin kesişim kümesinde sür-
dürülebilir bir üretimin mümkün 
olduğunu ifade ediyoruz. Tek başına 
biyolojiyi dikkate aldığınızda sınırları 
zorlarsınız. Genetik çalışmalar yapı-
lır, üretimi artırır. Fakat bu ekolojik 
dengeyi bozar. Eğer böyle değil de 
iktisadi yani ekonomik disiplinini 
dikkate almazsanız o zaman yaptı-
ğınız faaliyet sürdürülebilir olmak-
tan çıkar. En nihayet aynı zamanda 
tarımsal üretim bir ekonomik faali-
yettir. Şimdi dünya bu üç disiplinin 
kesişim kümesinde dengeli bir ta-
rımsal üretim felsefesini benimseyip 
hayata geçirmediği için bugün biz 
iklim değişikliğini de küresel ısınma-
yı da etkileyen bir ekolojik problemle 
karşı karşıyayız” ifadelerini kullandı.

TARPOL Başkanı Mehdi Eker, 
“İlk kez ülkemizde düzenlenecek 
ve dünyada henüz tartışılmamış 
olan ilk defa burada vücut bulacak 
olan Tarım Diplomasisi Forumu’nun 
uluslararası alanda yürüttüğümüz 
faaliyetlere katkı sağlaması ve tüm 
insanlık için hayırlara vesile olması 
temenni ediyorum. Hem Yeşil Etki 
Derneğimize hem de Konya Büyük-
şehir Belediye Başkanı ve aynı za-
manda Uluslararası Tarım Şehirleri 
Birliği Başkanı kıymetli Büyükşehir 
Belediye Başkanımıza huzurlarınız-
da çok teşekkür ediyorum” dedi.   
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Uluslararası Tarım Şehirleri Birliği, Konya Büyükşehir Belediyesi, Tarımsal Strateji ve Politika Geliştirme Merkezi ile Yeşil Etki 
Derneği tarafından Ekim ayında Türkiye’de ilk kez Konya’da düzenlenecek “Tarım Diplomasisi Forumu” ile ilgili basın toplantısı yapıldı

Konya, gıda krizinde 
çözüm merkezi olacak 
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Ziraat Mühendisleri Odası 
Konya Şube Başkanı Burak Kırk-
göz, erken ekilen pancarların zi-
rai don nedeniyle kaybedildiğini 
belirterek, ciddi hasarın oluştu-
ğu tarlaların zaman geçirilme-
den tekrar ekime hazırlanması 
gerektiğini söyledi.

Kırkgöz, yaptığı açıklamada, 
bu dönemde don riskini plan-
ladıklarını ancak sıfırın altında 
eksi 14 derecelere kadar düşme-
sini beklemediklerini kaydetti.

Saha incelemelerine başla-
dıklarını dile getiren Kırkgöz, 
ilk tespitlere göre en büyük ha-
sarın badem, erik, kayısı, kiraz 
ve elma gibi çiçeklenmiş meyve 
ağaçlarında olduğunu vurguladı.

Özellikle Akşehir ilçesinde 
bu dönemlerde çiçeklenen ihra-
catlık kirazda ciddi hasar oluş-
tuğuna dikkati çeken Kırkgöz, 
"Meyvecilikle uğraşan çiftçiler 
TARSİM ile ilgili başvuruları ya-
pıyorlar. Meyve üretimi bu yıl 
az olacak gibi görünüyor. Sade-
ce 4-5 saat etkili olan zirai don 
neredeyse bütün meyveyi aldı 
götürdü. Bir iki gün sürse ağaç-
ların gövdesine bile zarar vere-
bilirdi" dedi.

Çiftçilerin tarımda dona karşı 
genellikle ateş yakarak mücade-
le ettiğini aktaran Kırkgöz, “Eksi 
4-5 derecelerde ateş yakmak 
etkili olabiliyor ancak üreticile-
rin buna benzer çabaları eksi 14 

dereceye kadar düşen sıcaklıkta 
yeterli gelmedi. Bu yıl meyve re-
koltesinde ciddi kayıplar olacağı 
görülüyor. Sadece Konya değil 
meyve üretimiyle önde gelen 
bölgelerde de don ağaçlarda bü-
yük hasar bıraktı. Bu yaz mey-
veyi biraz az yiyeceğiz ve hatta 
pahalı yiyeceğiz gibi görünüyor” 
dedi. 

ERKEN EKİMDEN KAÇINILMALI
Pancar konusunda üretici-

leri erken ekimden kaçınmaları 
konusunda sürekli uyardıkları-
nı vurgulayan Kırkgöz, "Bu dö-
nemlerde dondan etkileniyor 
pancar. İklim artık böyle devam 
edecek. Erken eken çiftçilerimi-
zin pancarları çıktı. O pancarlar 

tamamen gitti dondu. Pancar 
ekilen tarlalar ziraat mühendisi 
ile kontrol edilsin hasar varsa 
tekrar ekim için zaman kaybet-
meden tarlaların hazırlanmaları 
gerekiyor." diye konuştu. Kırk-
göz, hububatta ilk tespitlere 
göre ciddi bir zarar görülmediği-
ne dikkati çekerek, "Çiftçilerimi-
zin geneli hububatları geç ektiği 
için yapraklarında zirai don ne-
deniyle bazı yanmalar oldu. Bit-
ki beslemeyle kurtarılabilir. Geç 
ekilen hububatlarda sorun yok 
gibi. Kesin hasar genel bir de-
ğerlendirme sonrasında ortaya 
çıkacak. Afetlerde çiftçilerimizin 
desteklenmesi gerekiyor" ifade-
sini kullandı.  n İHA

Zirai don pancarı ve meyveleri vurdu

Taşkent’te özel bir şirket tara-
fından hayata geçirilmek istenen, 
HES’in devamı niteliğindeki GES 
projesinin, bölgenin sınırlı tarım 
arazilerini son derece hassas 
bir noktaya getirdiği belirtildi. 
Taşkent halkı; tarım arazilerinin 
sadece bölgesel verimlilik için 
değil, aynı zamanda yüzyıllardır 
süregelen kültürel değerlerin ya-
şatılması açısından da son derece 
önemli olduğu vurgulandı. 

Gelecek Partisi Konya İl Baş-
kanı Ahmet Arslan, Taşkent 
halkının sesinin duyulacağını ve 
bu haksız projeye kesin bir kar-
şı çıkışın gerektiğini vurguladı. 
Arslan, “Taşkent halkı, tarih bo-
yunca tarımsal üretimi, kültürel 
varlığı ve insanın temel geçim 
kaynaklarını koruyarak yaşamını 
sürdüren değerli bir toplumdur. 
Bizler, bu toprakların sadece eko-
nomik bir meta olarak değer-
lendirilemeyeceğine inanıyoruz. 
Sınırlı kalan tarım arazilerimizin, 
üç-beş şirkete havale edilmesine 
müsaade edilemez. Hem yerel 
halkımızın hem de ülkemizin 
kültürel mirası, korunması ve 
yaşatılması gereken nadide de-

ğerlerdir. İktidar yetkililerinin 
Taşkent halkına sahip çıkma-
dığını görmek bizim için kabul 
edilemez. Torosların şirin ilçesi, 
Türkiye Cumhuriyeti’nin seçil-
miş son Başbakanı, Genel Başka-
nımız Ahmet Davutoğlu’nun da 
memleketi olan Taşkent’in sınırlı 
miktardaki verimli, yeşil toprak-
ları ve kültürel değerleri, gelece-
ğe aktarılması gereken mirası-
mızdır.  Genel Başkanımız Sayın 
Ahmet Davutoğlu da konuyu 
yakinen takip etmektedir. Genel 
Başkanımız konu üzerinde has-
sasiyetle durmakta olup, Taşkent 
halkına yapılacak bir yanlışa göz 
yummayacağı aşikârdır. Bizler 
de, bölge halkımızın haklarını sa-
vunmak ve bu projenin iptal edil-
mesini sağlamak adına mücade-
lemizi sürdüreceğiz" dedi. Ahmet 
Arslan, Taşkent halkının yalnız 
olmadığını, adaletin ve hakka-
niyetin sağlanacağına inandığı-
nı belirterek; “Bizler, Taşkent’in 
sesi olmak için buradayız. Tarım 
arazilerimizin, kültürümüzün ve 
değerlerimizin elden gitmesine 
asla müsaade etmeyeceğiz” diye 
konuştu. n HABER MERKEZİ

Ereğli’de Tarım ve Orman 
Müdürü Kamil Küçük, ‘don' mağ-
duru üreticiyle bir araya geldi.

Ereğli'de 11 Nisan gecesi 
meydana gelen zirai don zararı 
nedeniyle Ereğli İlçe Tarım Mü-
dürü Kamil Küçük, teknik perso-
nel ile birlikte sahada zarar tes-
pit çalışmalarına başladı. Küçük, 
"Mart ve Nisan aylarında ama 
özellikle son 3 günlük dönemde 
(10-11-12 Nisan) hava sıcaklıkla-
rındaki ani düşüşler sonucu don, 
kar yağışı, dolu olaylarıyla karşı 
karşıya kaldık. Yer yer sıcaklığın 
eksi 15 dereceye düştüğü son 3 
günde, bazı bölgelerde son 30 
yılın en düşük sıcaklık değerle-
ri kaydedildi. Bu olumsuz hava 

şartlarından maalesef 2014'te 
yaşanan büyük zirai don olayın-
dan sonra tarihimizin en büyük 
zirai don olaylarından birini ya-
şadık. Tüm üreticilerimize, çift-
çilerimize büyük geçmiş olsun. 
Bütün ekiplerimiz zarar tespit 
çalışmalarını sürdürüyor. Don ve 
doludan etkilenen üreticilerimiz; 
Tarım ve Orman İlçe Müdürlü-
ğümüze, sigortalı üreticilerimiz 
de Alo Tarsim 172 ihbar hattına 
ve acentelerine hasar ihbarında 
bulunabilir. Son yılların en geniş 
alanı kapsayan bu don olayı son-
rasında da üretimin devamlılığını 
sağlamak üzere üreticilerimizin 
yanında yer almayı sürdüreceğiz" 
dedi. n İHA

Tarım arazileri korunsun

Zarar tespit çalışmaları başladı
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Selçuklu Belediyesi’nin okul 
dışı öğrenme ortamlarının en 
güzel örneklerinden biri olan 
ve “Tabiatı Keşfet” sloganıyla 
birinci eğitim öğretim dönemi-
ni başarıyla tamamlayan Sille 
Tabiat Okulu’nda eğitimler kal-
dığı yerden devam ediyor. Sel-
çuklu Sanat, Eğitim, Teknoloji 
ve Atölye Programları (SETAP) 
bünyesinde sürdürülen çalış-
malar kapsamında çocuklar 
atölye eğitimlerinin yanı sıra 
ve doğada yaşam eğitimleri ile 
gündelik yaşamı keşfederek 
önemli bilgiler öğreniyor. 

Sille Baraj Parkı içerisinde 
bulunan 17 atölyede ilkokul 2. 
ve 4. sınıf öğrencilerine yönelik 
doğa yürüyüşü, müzik, boya-
ma, arkeolojik kazı gibi birçok 
etkinlik yapan öğrenciler eği-
timle dolu bir gün geçiriyor. 
Öğrencilerin gelişimlerine katkı 
sunacak çalışmaların yapıldığı 
Selçuklu Belediyesi Sille Tabi-
at Okulu’nda Zanaat, Ekoloji, 
Bilim, Doğa Sporları, Ritim, 
Sanat, Organik Gıda, Gökbilim 
Gözlem, Arkeolojik Kazı, Tarım 

ve Ziraat, Çini, Ahşap, Bitki ve 
Tohum, Masal, Yaşam Beceri, 
Geleneksel Konya Çocuk Oyun-
ları ve Satranç Atölyeleri yer 
alıyor. Öğrenciler bu atölyeler-
de tarımsal, sanatsal ve spor-
tif birçok faaliyetlere katılarak 
farklı alanlarda kendilerini ye-
tiştirme fırsatı buluyor. 

İkinci eğitim öğretim dö-
neminde de faaliyetlerini dolu 
dolu sürdürecek olan Sille Ta-
biat Okulu’ndan sabah ve öğle-
den sonra grupları olmak üzere 
toplamda 55 okul ve 96 sınıf 
faydalanacak. Dönem boyunca 
sürecek eğitimlerden 2 bin 961 
öğrenci yararlanacak.

“DOĞA İLE İÇ İÇE OLAN 
ÇOCUKLARIMIZ RENKLİ, EĞLEN-
CELİ VE EĞİTİCİ AKTİVİTELER İLE 

TANIŞMA FIRSATI BULUYOR” 
Selçuklu’da fiziki eğitim 

yatırımlarının yanı sıra örnek 
olacak eğitim programlarını da 
hayata geçirdiklerini ifade eden 
Selçuklu Belediye Başkanı Ah-
met Pekyatırmacı, “İlçemizde 
eğitim gören çocuklarımıza Sel-
çuklu Sanat, Eğitim, Teknoloji 
ve Atölye Programları (SETAP) 
kapsamında farklı donanımlar 
kazandırmayı sürdürüyoruz. 
Türkiye’nin en kapsamlı tabiat 
okulu olan Sille Tabiat Okulu’n-
da çocuklarımızın ilgisini çeken 
ve onları doğa ile buluşturan 
eğitim ortamları ile çocukları-
mız için benzersiz bir öğrenme 
deneyimi sunuyoruz. Her köşe-
si keşfe değer, her anı eğlence 
dolu bu alanda çocuklarımız 
geçtiğimiz yıllarda olduğu gibi 
yeni eğitim döneminde de bir-
birinden renkli, eğlenceli ve 
eğitici aktiviteler ile tanışma 
fırsatı buluyor. Sille Baraj Park 
içerisinde yer alan bu güzel 
alanda uzman eğitmenlerimi-
zin gözetiminde yapılan atölye 
faaliyetleri ve etkinliklerle ço-
cuklarımızın fiziksel ve zihinsel 
gelişimlerine önemli katkıda 
bulunuyoruz. Amacımız çocuk-
larımız hayata en güzel şekilde 
hazırlamak ve onlara doğayı 
sevdirmek.  İnşallah çocukları-
mızın doğa ve toprak ile olan bu 
bağı, onların ilerleyen yaşamla-
rında çevreye duyarlı bireyler 
olmalarına da yardımcı olacak” 
dedi. nİ HABER MERKEZİ

Selçuklu Sanat, Eğitim, Teknoloji ve Atölye Programları (SETAP) kapsamında önemli bir yere sahip olan 
ve eğitim çağındaki çocukları doğa ile buluşturan Sille Tabiat Okulu'nda ikinci dönem etkinlikleri sürüyor

Eğitimde Selcuklu 
vizyonu her alanda

Ahmet Pekyatırmacı
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ZIRAI ILAÇLAR NE KADAR YARARLI?

Zirai ilaçlar, gü-
nümüzde modern 
tarımın vazgeçilmez 
unsurlarından biri 
haline geldi. 

Verimi artırmak 
ve ürünü korumak 
için kullanılan zirai 
ilaçların bilinçsiz ve 
kontrolsüz kullanımı 
hem çevre hem de 
insan sağlığı açısın-
dan ciddi tehditler 
oluşturuyor. 

Son yıllarda, tarımsal üretim sü-
reçlerinde kullanılan pestisit, herbisit 
ve fungisit gibi kimyasalların toprağı, 
yeraltı sularını ve ekosistemi olumsuz 
etkilediği bilimsel verilerle ortaya kon-
du. Bu kimyasalların aşırı ve yanlış 
kullanımı; toprak yapısının bozulma-
sına, faydalı mikroorganizmaların 
yok olmasına ve biyolojik çeşitliliğin 
azalmasına yol açıyor. 

Bir diğer önemli sorun da, tarım-

da kullanılan bu kim-
yasalların bilinçsizce 
bir şekilde kullanımı 
sonucu zararlıların 
direnç geliştirmesi 
ve tarımda daha 
agresif ve maliyetli 
mücadele yöntem-
lerine ihtiyaç du-
yulmasıdır. Bu kısır 
döngü hem çiftçiyi 
ekonomik olarak 
zorlamakta hem de 
tarımın sürdürülebi-

lirliğini riske atmaktadır.
Tüm bu nedenlerle, zirai ilaç kul-

lanımında denetimlerin artırılması, 
çiftçilerin doğru kullanım konusunda 
eğitilmesi ve alternatif, doğa dostu 
biyolojik mücadele yöntemlerinin 
teşvik edilmesi büyük önem taşı-
maktadır. Geleceğimizi güvence al-
tına almak, sağlıklı nesiller ve temiz 
bir çevre için tarımda bilinçli üretim 
politikaları kaçınılmaz bir gerekliliktir.

haber@konyayenigun.com
DILARA ŞEYMA SAÇLI

Meram’da müşterisi tarafın-
dan gasp edilmeye çalışılan ve 
şüpheliyi biber gazı ile etkisiz hale 
getiren taksici o anları anlattı.

Olay, geçtiğimiz perşembe 
akşamı merkez Meram ilçe-
sinde meydana geldi. Edinilen 
bilgiye göre, Veli Kurt (63) ida-
resindeki ticari taksiye müşteri 
gibi binen M.A.D. (28), mer-
kez Meram ilçesi Yaylapınar 
Mahallesi'ne gitmek istediğini 
söyledi. Şoför koltuğunun ya-
nına oturarak yolculuğa başla-
yan şahıs, yol boyunca birkaç 
kez araçtan inip yeniden bin-
mek isteyerek şüpheli tavırlar-
da bulundu. Taksici Veli Kurt, 
şahsın bu davranışlarından 
şüphelenince dikkatini artır-
dı. Son kez araçtan inip tekrar 
binen şahıs, bu kez arka koltu-
ğa geçti. Şüpheleri iyice artan 
Kurt, onu ön koltuğa çağırdı. 
O sırada araçtan inen şüphe-
li bir anda silahını çıkararak, 
taksiciyi tehdit etti. Taksici Veli 
Kurt ise yanında bulundurdu-
ğu biber gazını kullanarak sal-
dırgana müdahale etti. Biber 
gazından etkilenen saldırgan, 
hızla uzaklaşarak olay yerinden 
kaçtı. Şüpheli, olayda kullandı-
ğı oyuncak silahla polis ekipleri 
tarafından yakalanarak gözaltı-
na alındı. Emniyetteki işlemle-
rinin ardından şüpheli çıkarıl-
dığı mahkemece tutuklanarak 
cezaevine gönderildi.

"BEN KORKMADIM 
SOĞUKKANLI DAVRANDIM"
Olay anını anlatan taksici Veli 

Kurt, "Arkadaş buraya geldi Yay-
lapınar Mahallesine gitmek iste-
diğini söyledi. Biz de her müşteri 
gibi arabamıza aldık. Oraya kadar 
normal sohbet ederek gittik. Ora-
da marketten ekmek almak iste-
diği söyledi. Ekmek aldıktan sonra 
arkaya oturdu. Arkaya oturması 
beni şüphelendirdi ama ilerledik. 
Daha sonra ara yola girdik, ar-
dından tarla yoluna girdik. Tarla 
yolunda durmamı istedi benden. 
O esnanda da silahını çıkarıp teh-
dit etmeye başladı. Beni ilk ola-
rak aşağıya indirmek istedi. Beni 
araçtan indirmeye çalıştı, otomo-
bilin anahtarını aldı ben de geri 
aldım. Ben korkmadım soğukkan-
lı davrandım. O esnada da ben 
biber gazını kullandım o da hiç 
beklemedi böyle bir şeyi. Bu duru-
mun etkisiyle de kurtuldum" dedi.
"BU OLAYDA KAMERA OLMASAYDI 
BIR ÇOK ŞEYI ISPAT EDEMEZDIK"

Taksicilerin bu tarz olaylar 
yaşadığını ifade eden Kurt, "Ka-
mera sistemi zorunlu oldu çok 
da güzel oldu. Bizim daha ön-
cesinde kameramız yoktu. Bu 
olayda kamera olmasaydı bir çok 
şeyi ispat edemezdik. Acil buton 
hizmetinin verileceğini söylü-
yorlar. Bu durumun da olmasını 
isteriz. Daha da ötesi camlı kabi-
nin de olmasını isteriz" şeklinde 
konuştu.  n İHA

Gasptan kurtulan 
taksici o anları anlattı

Türkiye’nin yerli ve 
milli otomobili Togg, 
Konya’da büyük ilgi 
görürken, Togg kulla-
nıcılarının uzun süre-
dir beklediği en büyük 
ihtiyaçlardan biri olan 
servisi yakında hizme-
te açılacak. Togg’un 
Konya’daki ilk servisi-
nin Adana Çevre Yolu 
üzerinde açılması plan-
lanıyor. Servisle bir-
likte araç satış noktası 
da hizmete girecek. 
Bu gelişme, şehirdeki 
Togg kullanıcıları tara-
fından memnuniyetle 
karşılandı. Kullanıcılar, 

servis alanını yerinde 
görmek ve taleplerini 
iletmek üzere bir ara-
ya geldi. Konya’daki 
Togg sahipleri, servisin 
eksikliğinin önemli bir 
sorun olduğunu ve bu 
ihtiyacın giderilecek 
olmasının kendilerini 
rahatlattığını ifade etti. 
Servis sayesinde bakım 
ve onarım işlemlerinin 
artık başka şehirlere 
gitmeden Konya’da ya-
pılabilecek olması hem 
zaman hem de maliyet 
açısından önemli bir 
kolaylık sağlayacak. 
n HABER MERKEZİ

Togg kullanıcıları taleplerini dile getirdi

Bu Gazete Basın Meslek İlkeleri’ne uymaya söz vermiştir 

Hususi Ilan Reklam Fiyatları 
Logo Üstü  : 1.250 TL + KDV
Çeyrek Sayfa Siyah Beyaz : 750 TL + KDV
Yarım Sayfa Siyah Beyaz       : 1.000 TL + KDV
Tam Sayfa Siyah Beyaz : 2.500 TL + KDV
Arka Tam Sayfa : 5.000 TL + KDV
Arka Yarım Sayfa : 3.000 TL + KDV
Tam Sayfa Renkli İç Sayfa : 4.000 TL + KDV
Sütun Santim fiyatı (S/B) : 140 + KDV

• Iletişim Adresi:
Musalla Bağları Mahallesi Dereboyu Sokak No:10 Selçuklu/KONYA

• Iletişim Hattı: 0332 342 20 20 - 342 20 31
Fax: 0332 342 20 41

Haber Mail: haber@konyayenigun.com
Reklam Mail: reklam@konyayenigun.com

www.konyayenigun.com
Konya Yenigün Gazetesi UETS adresi : 25959-15019-48448

• Baskı Merkezi
Arslan Güneydoğu Gazetecilik, Matbaacılık ve Kağıtçılık A.Ş.

Saray Osmangazi Mh. Sütçü İmam Sk. No: 33 Pursaklar/ANKARA
Tlf: 0312 419 20 01 

• Dağıtım Şirketi
Burçak İletişim Dağ. Paz. Kargo Nak. Tütün ve Tütün Ür. Tic. Ltd. Şti.
Musalla Bağları Mah. Elmalı Cd. Güzide Sk. No:23 Selçuklu / KONYA

Yenibahar İletişim Yayıncılık Reklam
San. ve Tic. A.Ş. Adına Sahibi

Mustafa ARSLAN

Yayın Danışmanı :  Behçet BÜYÜKGÖKMEN

S. Yazıişleri Müdürü : Abdullah Barış YAMAN
Istihbarat Şefi: Muhammed Esad Çağla

Kuruluş: 21 Temmuz 2008
15 Nisan 2025 Salı • Yıl: 16 • Sayı: 5458

Yayın Türü: Yerel Süreli

Türkiye Yazarlar Birliği (TYB) 
Konya Şubesi tarafından düzenle-
nen ‘Tarihten Günümüze Konya’ 
başlıklı panelde şehrin zengin tari-
hi mirasını mercek altına aldı. Ala-
nında uzman akademisyenler Prof. 
Dr. Hasan Bahar, Doç. Dr. Züriye 
Oruç ve Prof. Dr. Alaeddin Aköz'ün 
konuşmacı olarak katıldığı etkinlik, 
dinleyicilere Konya'nın binlerce 
yıllık geçmişine dair derinlemesine 
bir yolculuk sundu. Doç. Dr. Zehra 
Odabaşı'nın düzenlediği progra-
ma, Konya Milletvekili Tahir Ak-
yürek de protokol konuğu olarak 
hazır bulundu.

Panelin açılışında konuşan Doç. 
Dr. Zehra Odabaşı, "Bugün bura-
da, kadim medeniyetlerin izlerini 
taşıyan, tarihi boyunca önemli bir 
merkez olmuş şehrimiz Konya'nın 
zengin geçmişini anlamak ve gü-
nümüze taşımak amacıyla bir 
araya geldik. Değerli konuşmacı-
larımızın sunumlarıyla şehrimizin 
tarihsel katmanlarına doğru bir 
yolculuk yapacağız” dedi. 

ANADOLU’NUN PARLAYAN YILDIZI
Programa protokol konuğu ola-

rak katılan Konya Milletvekili Tahir 
Akyürek, selamlama konuşma-
sında Konya'nın tarihi ve kültürel 
değerine dikkat çekerek, “Konya, 
köklü tarihi ve zengin kültürel 
mirasıyla Anadolu'nun parlayan 
yıldızlarından biridir. Bu tür etkin-
likler, şehrimizin geçmişini daha 
iyi anlamamıza ve gelecek nesil-
lere aktarmamıza vesile olmak-
tadır. Türkiye Yazarlar Birliği'ni 
bu anlamlı programı düzenlediği 
için tebrik ediyorum, TYB Konya 
Şubesi çok bereketli, çok verimli, 
çok özel bir kuruluşumuz aslında. 
Ben belediye başkanıyken de söy-
lemiştim. Belediye olarak yapama-
dığımız o kadar bütçeyle, imkanla, 
o kadar personelle yapamadığımız 
nice çalışmayı TYB Konya Şube-

si başkan ve yönetim mensupları 
gerçekleştiriyordu. Ahmet Kö-
seoğlu Bey'e biraz önce sordum. 
2024 programlarında 60'a yakın 
önemli program yapıldığını gör-
düm. Bir de tabii vizyoner bir 
başkan ve kuruluş burası. 2025'i 
de bunun üstüne çıkacak sayıyla 
şimdiden planlanmış ki o sayının 
da daha da artacağını görüyoruz. 
Takvimlerinde de gördüğümüz 
kadarıyla farklı açılımlarla, farklı 
programlarla yine insanımızın ve 
konuyla ilgilenen kültür insanla-
rının hizmetinde olmaya yazar-
lar birliğimiz devam ediyor. Ben 
Ahmet Bey'e ve yazarlar birliğine 
emek veren hocalarımıza, kardeş-
lerimize çok teşekkür ediyorum ve 
buradaki programlara katılan insa-
nımıza da öğrenciler başta olmak 
üzere kültür insanlarına da yine 
şehrimiz adına teşekkür ediyo-
rum" diye konuştu.

KESINTISIZ BIR YERLEŞIM YERI
Panelin ilk konuşmacısı Prof. 

Dr. Hasan Bahar sunumunda, 
"Konya'nın Tarih Öncesinden İlk 
Çağlara Uzanan İzleri" başlık-
lı sunumuyla dinleyicileri adeta 
zaman yolculuğuna çıkardı. Prof. 
Dr. Bahar, Konya ve çevresindeki 
arkeolojik buluntulara dayanarak, 

bölgenin Paleolitik dönemden iti-
baren kesintisiz bir yerleşim yeri 
olduğunu vurguladı. "Konya, Dur-
sunlu'da bulunan 1 milyon yıllık 
taş aletlerden Çatalhöyük'ün Ne-
olitik dönemine, Hititlerden Ro-
ma'ya kadar pek çok medeniyete 
ev sahipliği yapmıştır. Bu toprak-
lar, insanlık tarihinin önemli dö-
nüm noktalarına tanıklık etmiştir," 
diyen Prof. Dr. Bahar, arkeolojik 
kazılardan elde edilen çarpıcı de-
tayları dinleyicilerle paylaştı. Özel-
likle Çatalhöyük'ün ilk kentleşme 
örneklerinden biri olarak dünya 
tarihindeki önemine dikkat çeken 
Prof. Dr. Bahar, "Çatalhöyük, sade-
ce Anadolu'nun değil, tüm dünya-
nın kültürel mirasıdır," ifadelerini 
kullandı.

KONYA BIR MEDENIYETIN KALBI
İkinci konuşmacı Doç. Dr. Zü-

riye Oruç, "Selçuklu Başkenti Kon-
ya: Bir Medeniyetin Kalbi" başlıklı 
sunumuyla Selçuklu döneminde 
Konya'nın siyasi, ekonomik ve kül-
türel bir merkez olarak yükselişini 
detaylarıyla aktardı. Doç. Dr. Oruç, 
"Konya, Selçuklu Devleti'nin baş-
kenti olarak altın çağını yaşamış, 
görkemli yapılarla donatılmış, ilim 
ve sanatın merkezi haline gelmiş-
tir. Sultan Alaeddin Keykubat'ın 

şehre yaptığı katkılar, Konya'yı 
adeta bir inciye dönüştürmüştür," 
şeklinde konuştu. Selçuklu döne-
mindeki mimari eserlere, kervan-
saraylara, medreselere ve sosyal 
hayata dair önemli bilgiler veren 
Doç. Dr. Oruç, şehrin o dönemdeki 
canlı ticaret hayatına ve kültürel 
etkileşimine de değindi. Haçlı Se-
ferleri ve Moğol istilalarının Konya 
üzerindeki etkilerini de değerlen-
diren Doç. Dr. Oruç, "Konya, zorlu 
süreçlerden geçse de her zaman 
yeniden ayağa kalkmayı başarmış 
ve Anadolu'nun önemli bir mer-
kezi olma özelliğini korumuştur," 
ifadelerini kullandı.

“OSMANLI DÖNEMINDE DE 
ÖNEMLI BIR VILAYETTI”

 Panelin son konuşmacısı Prof. 
Dr. Alaeddin Aköz, "Osmanlı Kon-
ya'sı: Bir Anadolu Beylerbeyliği" 
başlıklı sunumuyla Konya'nın Os-
manlı İmparatorluğu içerisindeki 
konumunu ve geçirdiği sosyo-kül-
türel değişimleri ele aldı. Prof. Dr. 
Aköz, "Konya, Osmanlı döneminde 
de Anadolu'nun önemli bir vilayeti 
olarak varlığını sürdürmüş, idari, 
askeri ve dini açıdan stratejik bir 
öneme sahip olmuştur. Hac gü-
zergahı üzerinde bulunması, şeh-
rin ekonomik ve sosyal hayatına 
canlılık katmıştır," dedi. Osmanlı 
dönemindeki imar faaliyetlerine, 
camilere, hanlara, hamamlara ve 
vakıf eserlerine dikkat çeken Prof. 
Dr. Aköz, Mevlâna Celaleddin Ru-
mi'nin türbesinin ve külliyesinin 
şehir üzerindeki manevi ve kültü-
rel etkisini de vurguladı. "Konya, 
Osmanlı döneminde de tasavvu-
fun önemli merkezlerinden biri ol-
muş, pek çok alim ve sanatçı yetiş-
tirmiştir," ifadelerini kullanan Prof. 
Dr. Aköz, şehrin Osmanlı idari 
yapısındaki yerini ve Cumhuriyet 
dönemine uzanan süreçteki deği-
şimlerini özetledi. n TÜLİN ŞEKER

Türkiye Yazarlar Birliği Konya Şubesi tarafından düzenlenen ‘Tarihten Günü-
müze Konya Paneli’nde, şehrin tarihi katmanları uzmanlar tarafından anlatıldı

Tarihi derin bir şehir
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Büyükşehir Belediyesi bünye-
sinde hizmet veren Bilgehaneler 
tarafından "Bir Meslek Hafızlık İle 
Taçlanırsa" başlıklı söyleşi düzen-
lendi. Selçuklu Kongre Merkezi’nde 
moderatörlüğünü Dr. Öğretim Üyesi 
Sami Bayrakçı’nın yaptığı, Erzurum 
Valisi Hafız Mustafa Çiftçi’nin ko-
nuşmacı olarak yer aldığı söyleşiye 
AK Parti Konya Milletvekili Latif Sel-
vi, AK Parti Konya Milletvekili Meh-
met Baykan, Konya Valisi İbrahim 
Akın, Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, Kara-
tay Belediye Başkanı Hasan Kılca ve 
İl Milli Eğitim Müdürü Murat Yiğit 
de katıldı.

Hafızlık hazırlık ve hafızlık sağ-
lama hizmeti de veren Bilgehane 
öğrencilerinin ve ailelerin yoğun 
ilgi gösterdiği programda konuşan 
Konya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, Konya’nın me-
kanları kadar yetiştirdiği önemli in-
sanlarla da anılan bir şehir olduğunu 
belirterek, “Burası Selçuklu darül-
mülkü. 200 yıl başkentlik yapmış 
bir şehir ve başta Hazreti Mevlânâ 
olmak üzere birçok önemli insanı 
yetiştirmiş bu şehirde yeni nesillerin 
yetişmesi adına önemli çalışmalar 
yürütüyoruz. Bu çalışmaların en ba-
şında Bilgehanelerimiz geliyor. Git-
tiğimiz her yerde yeni Bilgehaneler 
açmak için çaba sarf ediyoruz. İnşal-
lah yakında Ereğli Bilgehanemiz de 
hizmete girmiş olacak” ifadelerini 
kullandı.

“MÜSLÜMANLARIN GÜÇLÜ 
NESİLLER YETİŞTİRMESİ LAZIM”

Başkan Altay, temel amaçları-
nın vatanını, milletini seven, dinine 
bağlı, ailesine faydalı, memleket 
sevdalısı bir nesil yetiştirmek ol-
duğunu vurgulayarak, “Yaptığımız 
programla da aslında bunu perçin-
lemeyi amaçlıyoruz. Özellikle Gaz-
ze’de yaşananlar bize gösterdi ki 
Müslümanların güçlü olması lazım, 
Müslümanların bir arada olması la-
zım. Müslümanların güçlü nesiller 
yetiştirmesi lazım ki bugün dilimizle 
söylediğimiz kötülüğe eliyle engel 
olacak bir nesil ortaya çıksın. İnşal-
lah bu neslin dünyadaki bütün kötü-
lüklere bizzat eliyle de engel olacak 
bir güce kavuşacağına ben yürekten 
inanıyorum. Size güzel bir örnek 
olan Erzurum Valimiz aynı zaman-
da bir hafız. Mesleğini en iyi yapan 
bir vali olarak aynı zamanda hafızlık 
tacıyla da özellikle son katıldığı yarış-
mada elde ettiği birincilikle sadece 
Konya’da değil tüm Türkiye’de tanı-
nır hale geldi. Bu aslında sizler için 
iyi bir örnek arkadaşlar. Mühendis 
olabilirsiniz, doktor olabilirsiniz ama 
Kur’an ile yaşamak, Kur’an ile birlik-
te bir ömür sürmek hepimizin elin-
de. İnşallah bu çıktığınız yolculukta 
hayatınızın her döneminde Kur’an’ın 
size yol arkadaşı olmasını temenni 
ediyorum. Özellikle ailelere teşekkür 

ediyorum. Burada anne babalar var, 
çocuklarınızı bize emanet ediyorsu-
nuz ve bu çocukların dinini bilen, 
neslini bilen, Kur’an ile hemhal ol-
muş bir nesil yetişmesine vesile olu-
yorsunuz. Çalışma arkadaşlarımızla 
birlikte biz de bu gayretin içerisin-
deyiz. Hepinizi gözlerinden öpüyo-
rum” değerlendirmesinde bulundu.

“HAFIZLIK ÇOK ÖNEMLİ”
AK Parti Konya Milletvekili Latif 

Selvi, “Kur’an hep yol göstericimiz, 
şiarımız ve hayatımızın temel unsu-
rudur. Bu noktada, özellikle Kur’an-ı 
hıfzetmek isteyen ve Kur’an’ın ya-
şanmasına öncülük eden bugünden 
yarına hayatınızı bununla şekillendi-
ren bireyler olarak hepinizi kutluyo-
rum. Şanslısınız çizginiz doğru. İn-
şallah ömrünüzde yakin iman, salih 
amel, helal rızık ve Müslümanca bir 
hayatı düstur ederek ömrünüzü ta-
mamlamak olsun ve Kur’an ışığınız 

olsun hepinize başarılar diliyorum” 
diye konuştu.

“YAVRULARIMIZI VE 
AİLELERİNİ KUTLUYORUM”

AK Parti Konya Milletvekili Meh-
met Baykan, hafızlık öğrencilerine 
seslenerek, “Bu yolda adım atmış bu 
salonda bulunan ve bulunmayan, 
hafız olan ahirete irtihal etmiş her bir 
yürüyen Kur’an- Kerim ferdini saygıy-
la sevgiyle muhabbetle selamlıyorum. 
Bu salonda bulunan yavrularımızı 
ve ailelerini kutluyorum. Rabbim 
Kur’an-ı Kerim ezberlerken; sadece 
ezberle kalmayarak onu yaşamayı ve 
etrafındakilere yaşayabilmesi için ge-
rekli bilgileri aktarmayı sizlere nasip 
etsin diyorum” dedi.

“BİLGEHANELER BÜYÜK MİRASIN 
İZİNDE YÜRÜYEN ÇOCUKLARIMIZIN 

KALBİNE KUR’AN SEVGİSİNİ 
YERLEŞTİRMEKTEDİR”

Konya Valisi İbrahim Akın da 

Konya Büyükşehir Belediyesi’nin 
Bilgehaneler çatısı altında 2017 
yılından bu yana sürdürdüğü ha-
fızlık hazırlık programının öğrenci-
lere istikamet çizen takdire şayan 
bir büyüme ve olgunlaşma hali 
olduğunu vurguladı. Bu kıymetli 
birikimin “Bir Meslek Hafızlık İle 
Taçlanırsa” programı serisiyle ar-
tık daha görünür olduğunu vurgu-
layan Vali Akın, şunları kaydetti: 
“Bilgehaneler, Konya’mızın eği-
timde ve manevi kalkınmada ön-
cüsü olmuş kurumlar olarak yerel 
yönetimlerin eğitime katkısının 
da en güzel örneğidir. Hafızlık bir 
çocuğun kalbinde Kur’an’ın sesini 
büyütmesi, her ayeti sevgiyle ye-
şerttiği bir gönül bahçesidir. Çocuk 
yaşta Kur’an’la hem hal olmuş bir 
yüreğin, mesleğinde, hayatında, 
insanlık yolculuğunda nasıl farklı-
laştığını biliyoruz. Bu toprakların 

hamurunda hep şu inanç olmuş-
tur; ‘İlim ilim bilmektir ilim kendin 
bilmektir’. Konya Büyükşehir Be-
lediyemizin ve hayırda yarışan bü-
tün kurumlarımızın omuz omuza 
verdiği bu hizmet modeli aslında 
Anadolu irfanının en güzel örne-
ğidir. Kur’an ile büyüyen bir nes-
lin varlığı hem milletimizin hem 
de insanlığın umududur. Rabbim 
emeklerinin mükafatını versin, 
yollarını açık eylesin.”

“HAFIZLIK SİSTEMLİ VE 
DÜZENLİ BİR ŞEKİLDE 

ÇALIŞMAYA ALIŞTIRIYOR”
Erzurum Valisi Hafız Mustafa 

Çiftçi de konuşmasına, daveti için 
Konya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay’a teşekkür ede-
rek başladı. Öğrencilik yıllarından 
itibaren 42 yıldır kesintisiz, fasılasız 
bir şekilde günde mutlaka en az 1 
saat hafızlık için çalıştığını ifade eden 

Vali Çiftçi, “Kendime göre bir çizelge 
oluşturdum. Çalıştığım zamanlar-
da hangi cüzü okuduysam çizelgeyi 
işaretliyorum. Çizelgeye başladıktan 
sonra 2009 yılından bu yana o çi-
zelgeler kalın bir defter oldu. Onları 
da muhafaza ediyorum. Belki genç 
kardeşlerimize de bir örnek olabilir, 
onlar da yapabilirler. Her gün ça-
lışma, her gün Kur’an okuma beni 
disipline etme konusunda çok etkili 
oldu.  Hala devam ediyorum. Vali-
liğe başladıktan sonra yoğunluktan 
dolayı sabahları çalışıyorum. Hafızlık 
sistemli ve düzenli bir şekilde çalış-
maya alıştırıyor. Genç yaşlarda her 
gün 1-2 sayfa ezber yapan birinin 
beyni açılıyor ve kapasitesi artıyor. 
Başkalarının yapamadığı bir şeyi siz 
çok rahatlıkla yapıyorsunuz. Başka-
larının saatlerce uğraştığı, ezberle-
mek için büyük bir çaba sarf edeceği 
konuları siz büyük bir rahatlıkla ya-
pabilirsiniz” dedi.

“HER ZORLUKLA BİRLİKTE 
BİR KOLAYLIK VARDIR”

Vali Çiftçi, Bilgehanede hafızlık 
yapan öğrencilerle hafızlıkla ilgili sü-
reçleri paylaşarak, “Baştan şunu ka-
bul etmek lazım; hafızlık her baba-
yiğidin harcı değil. Eğer öyle olsaydı 
herkes olurdu. Dolayısıyla herkesin 
harcı olmadığını bilmek lazım. Bu 
sürecin zor olduğunu, meşakkatli 
olduğunu, uzun ince bir yol oldu-
ğunu baştan kabul etmek gerekiyor. 
Öbür taraftan da Cenab-ı Hakk’ın 
bir vaadi var; her zorlukla birlikte bir 
kolaylık vardır. Cenab-ı Hak onun 
kolaylığını da veriyor. Bu yola gir-
dikten sonra, gayret ettikten sonra, 
çabaladıktan sonra kolaylaştırıyor, 
yolunu açıyor.

“BİLGEHANE 
BÜYÜK BİR NİMET”

Bilgehanelerde hafızlık eğitimi 
alan öğrencilerin çok şanslı olduğu-
nu, örgün eğitimleriyle birlikte ha-
fızlık eğitimini de sürdürebildiklerini 
ifade eden Vali Çiftçi, “Bizim zama-
nımızda akranlarımız normal okula 
devam ediyorlardı. Mesela ben orta 
bire başladığımda benim akranlarım 
lise birinci sınıfa gidiyorlardı. Bana 
sorduklarında ben mahcup oluyor-
dum. Hamdolsun Bilgehane büyük 
bir nimet. Büyükşehir Belediye Baş-
kanımızı da Türkiye’ye model olacak 
böyle bir yapı, Bilgehane oluştur-
duğundan dolayı da tebrik ediyo-
rum. Allah razı olsun hizmetlerinin 
devamı nasip olsun. Çocuklarımız 
Bilgehanelerde hafızlığa başlıyorlar, 
aynı zamanda da eğitime devam 
ediyorlar. Bunların her biri bizim 
zamanımıza göre ayrı bir nimet” de-
ğerlendirmesinde bulundu. Söyleşi-
nin ardından Bilgehanelerin hafızlık 
hazırlık sınıflarında hazırlanarak 
imam hatip ortaokullarını kazanan 
ve hafızlığını tamamlamış 25 öğren-
ciye hediyeleri verildi. 
n HABER MERKEZİ

Büyükşehir Belediyesi çatısı altında hizmet veren Bilgehaneler tarafından düzenlenen "Bir Meslek Hafızlık 
ile Taçlanırsa" söyleşisinde Erzurum Valisi Hafız Mustafa Çiftçi, hafız adayı öğrencilerle biraraya geldi 

Hafızlık ile taclandılar



Günümüzde modern tıbbın 
sunduğu tüm imkanlara rağmen 
birçok birey için hastalık, farkın-
da olmadan tehlike oluşturmaya 
devam ediyor. Tanısı konulmamış 
bazı hastalıklar ise yalnızca bire-
yin hayat kalitesini düşürmekle 
kalmıyor, aynı zamanda geri dö-
nüşümsüz komplikasyonlara, or-
gan kayıplarına ve hatta ölümcül 
sonuçlara neden olabiliyor. İç Has-
talıkları Uzmanı Dr. Mesut Şahin, 
tanısı konulmayan hastalıklar ile 
ilgili uyarılarda bulundu.

"VÜCUDUMUZ BİZE 
SİNYALLER GÖNDERİR"

Yorgunluk, halsizlik, kilo kaybı 
ya da ani kilo artışı, baş dönmesi 
gibi sık göz ardı edilen belirtilerin 
aslında bazı hastalıkların habercisi 
olabileceğine dikkat çeken Uzm. 
Dr. Şahin, "Diyabet, hipertansiyon, 
karaciğer yağlanması ya da tiro-
it bozuklukları gibi birçok kronik 
hastalık, başlangıçta sessiz seyre-
der. Tanısı geciken hastalıklar ise 
organ hasarına kadar gidebilir" 
diye konuştu.

"RUTİN KONTROLLER 
İHMAL EDİLMEMELİ"

Toplumda ‘bir şeyim yoksa 
doktora gitmem' anlayışının yay-
gın olduğunu belirten Uzm. Dr. 
Şahin, "Sağlıklı bireylerde bile 
yılda bir kez genel check-up yap-
tırmak, olması muhtemel hasta-
lıkların erken dönemde tespiti açı-
sından büyük önem taşır. Basit bir 
kan testi ya da görüntüleme ile ha-
yat kurtaracak sonuçlara ulaşmak 
mümkündür" ifadelerine yer verdi.

"HİPERTANSİYON HASTALARININ 
YARISI HASTALIĞININ FARKINDA 

DEĞİL"
İstatistiki verilerden bah-

seden Uzm. Dr. Şahin, "Dün-
ya Sağlık Örgütü (WHO) ve 
uluslararası sağlık araştırma 
kurumlarının yayımladığı ista-
tistiklerin, tanısı konulmamış 
hastalıkların toplum sağlığı açı-
sından ne denli ciddi bir tehdit 
oluşturduğunu çarpıcı biçimde 

ortaya koymaktadır. Tip 2 diya-
bet hastalarının yaklaşık yüzde 
40'ı, hastalığından habersiz bir 
şekilde yaşamını sürdürmek-
tedir. Diyabetin erken döne-
minde belirgin bir semptom 
görülmemesi, bu durumun en 
önemli nedenlerinden biridir. 
Oysa tanı geciktiğinde, diyabet 
kalp-damar hastalıkları, böbrek 
yetmezliği, körlük ve ayak am-
pütasyonları gibi ciddi kompli-
kasyonlara yol açabilmektedir. 
Benzer şekilde hipertansiyon 
(yüksek tansiyon) vakalarının 
yaklaşık yüzde 50'si tanı alma-
dan ilerlemekte, bireyler ancak 
başka bir hastalık nedeniyle 

sağlık kuruluşuna başvurduk-
larında hipertansiyon tanısı 
almaktadır. Bu sessiz hasta-
lık, uzun süre fark edilmeden 
damarlarda hasar oluşturarak 
inme, kalp krizi, böbrek yet-
mezliği gibi ölümcül sonuç-
lara neden olabilir. Bu veriler 
yalnızca bireysel sağlığı tehdit 
etmekle kalmaz, aynı zamanda 
sağlık sistemlerine olan ekono-
mik yükü de katlanarak artırır. 
Tanı konulmamış bir hastalık, 
zamanla daha karmaşık ve ma-
liyetli bir tedavi sürecine dö-
nüşür. Oysa erken tanı, hem 
yaşam süresini uzatmakta hem 
de yaşam kalitesini ciddi oran-

da artırmaktadır" şeklinde ko-
nuştu.

"TANIYI GECİKTİREN 
İHMALLERE DİKKAT"

Uzm. Dr. Şahin, tanının gecik-
mesinin başlıca nedenlerini şöyle 
paylaştı:

"Tanının gecikmesinin en te-
mel nedenlerinden biri, hastalık-
ların daha çok belirgin bir şekilde 
başlamaması ve ilk belirtilerinin 
halsizlik, baş ağrısı, iştahsızlık gibi 
genel ve sıradan yakınmalarla sı-
nırlı kalmasıdır. Bu tür semptom-
lar, çoğu zaman günlük yaşamın 
stresi, yorgunluk ya da mevsim-
sel değişikliklerle ilişkilendirilerek 
önemsenmez. Bunun yanı sıra, 
özellikle genç erişkinlerde sık gö-
rülen düşük risk algısı, bireylerin 
kendilerini sağlıklı hissetmeleri 
nedeniyle sağlık taramalarını ge-
reksiz görmelerine yol açar. Ancak 
iyi hissetmek, her zaman sağlıklı 
olmak anlamına gelmez, birçok 
ciddi hastalık uzun süre belirti ver-
meden ilerleyebilir. Üçüncü ve en 
sık karşılaşılan neden ise modern 
yaşamın getirdiği yoğun tempo 
nedeniyle sağlık kontrollerinin er-
telenmesidir. İş ve sosyal yaşam 
arasında sıkışan bireyler, düzenli 
kontrol alışkanlığı geliştiremedi-
ğinden hastalıklar ancak ileri ev-
rede, belirgin hasarlar oluştuktan 
sonra fark edilebilmektedir."

"ERKEN TANI SADECE HAYAT 
KURTARMAZ, GELECEĞİ DE 

KORUR"
"Modern tıpta önleyici yaklaşım 

esastır" diyen Uzm. Dr. Şahin, "35 
yaş üstü bireylerin yılda en az bir kez 
detaylı bir sağlık taramasından geç-
mesi gereklidir. Ayrıca, ailesinde ge-
netik hastalık öyküsü bulunanların, 
yaşam tarzı risk faktörlerine sahip 
bireylerin (sigara, obezite, sedan-
ter yaşam) daha sık kontrol altında 
olması gerekir. Tanısı konulmamış 
hastalıkların bireysel etkilerinin yanı 
sıra, sağlık sistemlerine yükleri de 
göz ardı edilmemelidir" ifadelerini 
kullandı.   n AA
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Hastalıklarda tanının gecikmesinin ölümcül olabileceğini belirten İç Hastalıkları Uzmanı Dr. Mesut Şahin, "Tanı gecikmesinin en temel 
nedenlerinden biri, hastalıkların ilk belirtilerinin halsizlik, baş ağrısı, iştahsızlık gibi genel ve sıradan yakınmalarla sınırlı kalmasıdır” dedi

Sağlıkta 3 ölümcül hata

Göz Hastalıkları Uzmanı Op. 
Dr. Burak Akkoyun, çocuklarda göz 
sağlığının erken dönemde önem-
senmesi gerektiğini belirtti.

Bebeklik döneminden itibaren 
her yaşta göz muayenesi yapılabi-
leceğini belirten Op. Dr. Akkoyun, 
özellikle doğumdan sonraki ilk 6 
ayda tüm çocukların göz dokto-
ru tarafından muayene edilmesi 
gerektiğini ifade etti. Op. Dr. Ak-
koyun, bu sayede şaşılık, kırma 
kusurları, doğumsal katarakt ve 
retina gibi ciddi göz hastalıkları-
nın erken dönemde tespit edile-
bileceğini söyledi. Ayrıca, erken 
doğan ve düşük doğum ağırlıklı 
bebeklerde, yoğun bakımda oksi-
jen desteği almış bebeklerde retina 
hastalığı riskinin bulunduğunu be-
lirten Op. Dr. Akkoyun, prematüre 
bebeklerin ilk haftalardan itibaren 
göz muayenesine tabi tutulması 
gerektiğini vurguladı. Op. Dr. Bu-
rak Akkoyun, ''Şaşılık, gözlerin pa-
ralelliğini kaybetmesi durumudur. 
Çocuklarda sıklıkla görülen göz bo-
zuklukları arasında yer alan şaşılık, 
genellikle genetik yatkınlık, hami-
lelik süreci, doğumdaki sorunlar ve 
geçirilen hastalıklar gibi faktörler-
den kaynaklanabiliyor. Çocuklarda 

şaşılık görülme sıklığı yüzde 2-4 
arasında değişiyor. Yalancı şaşılık 
gibi yanlış tespitler de yaygın an-
cak çocuğun gelişimiyle birlikte bu 
durum düzelebilir. Çocuklarda göz 
tembelliği özellikle 3-3.5 yaş civa-
rında saptanıyor. Gözler arasındaki 
numara farkı artarsa göz tembel-
liği riski de artar. Gözlük tedavisi 
ve sağlıklı gözün kapatılmasıyla 
göz tembelliği tedavi edilebilir. 
Kapama tedavisi 3-8 yaş arasında 
daha etkilidir. 9-10 yaşından son-
ra görme iyileşmesi çok düşüktür. 
Şaşılık, çoğunluğunun göz tem-
belliği olan hastalarda oluşuyor. 
Çocukların göz sağlığını korumak 
için düzenli göz muayenelerinin 
yapılması gerekmektedir. Aileler 
çocuklarını 2 yaşına kadar elektro-
nik cihazlardan uzak tutmalı, 7 ya-
şına kadar günlük ekran süresinin 
1 saati geçmemesi gerekir. Çocu-
ğun gözünde kayma tespiti duru-
munda, fotoğraf çekip doktoruna 
sunmakta fayda var'' dedi. Damlalı 
muayene gerekliliği hakkında bilgi 
veren Op. Dr. Akkoyun, damlalı 
muayene öncesinde çocuğun sağ-
lığının yerinde olduğundan emin 
olunması gerektiğini de sözlerine 
ekledi.   n İHA

Çocuklarda göz sağlığı uyarısı

Mesut Şahin

Burak Akkoyun
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Türkiye Geleneksel Türk 
Okçuluğu Federasyonu tara-
fından Konya’da düzenlenen 
Minikler, Yıldızlar, Gençler ve 
Büyükler Salon Türkiye Şam-
piyonası Seçmelerinde, Meram 
Belediyesporlu okçular büyük 
bir başarıya imza attı. Antal-
ya, Isparta ve Konya bölgele-
rinden toplam 450 sporcunun 
katıldığı seçmelerde, Meram 
Belediyespor formasıyla yarı-
şan sporcular bireysel ve takım 
kategorilerinde elde ettikleri 
derecelerle Türkiye Şampiyo-
nası'na katılma hakkı kazandı. 
Meramlı sporcular, başarılarıyla 
hem kulüplerini hem de Kon-
ya’yı gururlandırdı.

ŞAMPİYONADA SIRALAMAYA 
GİREN MERAM BELEDİYESPORLU 

İSİMLER ŞU ŞEKİLDE:
Büyük Kadınlar: 1. Ravza 

Gül Söner - 3. Shakhlokhan 
Khodzha Akhunova

Genç Erkekler: 1. Oiatillo 
Khodzha Akhunov - 2. Muzaffer 
Gülkara

Genç Kızlar: 2. Ayşe Hü-
meyra Koç - 3. Ayşenur Taş

Yıldız Erkekler: 3. Salih Ek-
mekçibaşı

Minik Erkekler (12-13 yaş): 
3. Muhammet Eren Tekbaş

Minik Kızlar (12-13 yaş): 1. 
Fatıma Reyyan Danacı

Minik Erkekler (10-11 yaş): 
4. Mustafa Özkafa

Minik Kızlar (10-11 yaş): 1. 
Zeynep İnci Öz - 2. Nazlı Hilal 
Kavak

Minik Erkekler (8-9 yaş): 2. 
Abdullah Eymen Arslan

Meram Belediyespor takım 
atışları kategorisinde de büyük 
başarı elde etti:

Genç Kız Takımı: 1. Ayşe 
Hümeyra Koç, Ayşenur Taş, 
Asya Kaya, Ebrar Çetintaş

Genç Erkek Takımı: 1. Oi-
atillo Khodzha Akhunov, Mu-
zaffer Gülkara, Mehmet Ali Ko-
nukcu, Abdülkadir Yatırtmacı

Yetişkin Kadın Takımı: 1. 
Ravza Gül Söner, Shakhlokhan 
Khodzha Akhunova, Sema Kap-
lan, Belkıs Şeyma Yıldırım

Yıldız Erkek Takımı: 2. Salih 
Ekmekçibaşı, Mustafa Kerem Ay-
rancı, Eren Ak, Abdullah Şeker...

Minikler ve Yıldızlar kate-
gorisinde dereceye giren spor-
cular Mayıs ayında Samsun’da, 
Gençler ve Büyükler kategori-
sinde dereceye giren sporcu-
larda Haziran ayında Konya’da 
gerçekleştirilecek Türkiye Şam-
piyonası’nda şehrimizi temsil 
edecekler.

‘GENÇLERİMİZ HEDEFİ BİR KEZ 
DAHA TAM ON İKİDEN VURDU’
Bu önemli başarıların, ilçe 

gençliğinin geleneksel Türk ok-
çuluğuna olan ilgisini ve disip-
linli çalışmalarını ortaya koydu-
ğunu belirten Meram Belediye 
Başkanı Mustafa Kavuş, tüm 
bunların ilçeyi ve kendilerini 
bir kez daha gururlandırdığını 
ifade etti. Kavuş, ayrıca şu gö-
rüşlere yer verdi; “Ata sporu-
muz okçuluğun yaşatılması ve 
genç kuşaklara aktarılması adı-
na gösterilen bu büyük başarı 
hepimizi gururlandırdı. Türki-
ye Şampiyonası’na katılmaya 
hak kazanan tüm sporcuları-
mızı, ailelerini ve emek veren 
antrenörlerini gönülden tebrik 
ediyorum. Meram Belediyesi 
olarak her zaman geleneksel 
sporların ve genç yetenekle-
rin yanındayız. Hedefi 12’den 
vuran gençlerimizi kutluyor, 
Türkiye Şampiyonası’nda başa-
rılarının devamını diliyorum ” 
ifadelerini kullandı.
n SPOR SERVİSİ

Türkiye Şampiyonası Seçmelerinde hedefi ıskalamayan Meram Belediyesporlu okçular, bireysel   
ve takım başarılarıyla göğüs kabarttı. Şampiyonaya adlarını altın harflerle yazdırdılar

Türkiye Sigorta Basketbol Ligi'n-
de mücadele eden Konya Büyükşehir 
Belediyespor, 33. haftasında Pizzabul-
ls Co Basket’i ağırladı. Konya Büyük-
şehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay, sahadan 96-84 galip ayrılarak, 
play-off yolunda önemli bir galibiyet 
elde eden sarı siyahlı ekibi tebrik etti. 
Konya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, Türkiye Sigorta 
Basketbol Ligi'nde mücadele eden 
Konya Büyükşehir Belediyespor’u, 

33. Haftasındaki karşılaşmasında 
yalnız bırakmadı. Selçuklu Belediyesi 
Spor Salonu’nda Pizzabulls Co Bas-
ket’i ağırlayan sarı siyahlı ekibi gali-
biyeti için tebrik eden Başkan Altay, 
“Türkiye Sigorta Basketbol Ligi’nin 
33. haftasında Konya Büyükşehir Be-
lediyesporumuz, sahadan 96-84 galip 
ayrıldı. Takımımız play-off yolunda 
önemli bir galibiyet elde etti. Gençleri-
mizi gönülden kutluyorum” ifadelerini 
kullandı.”  n SPOR SERVİSİ

Konya Süper Amatör Küme’de 
heyecan tüm hızıyla sürerken, Ka-
rapınar’da oynanan kritik mücade-
lede Karapınar Belediyespor, ligin 
zirvesindeki Meram Karakartalar’ı 
1-0 mağlup etti. Karapınar’da fut-
bolseverlerin büyük ilgi gösterdiği 
önemli bir karşılaşma oynandı. 
Ligin güçlü ekiplerinden Karapınar 
Belediyespor, sahasında grubun 
lideri Meram Karakartalar’ı ko-
nuk etti. Zorlu mücadele ev sahibi 
ekibin 1-0’lık üstünlüğüyle sona 
erdi. Karapınar İlçe Stadyumu’nda 
oynanan karşılaşma, başlama dü-
düğünden itibaren yüksek tempolu 
ve çekişmeli geçti. Her iki takım da 
üç puan için sahaya büyük istekle 
çıktı. Ancak günün kazananı, sergi-
lediği dirençli futbol ve taraftarının 
desteğiyle Karapınar Belediyespor 
oldu. Yeşil-siyahlılar, dakikalar 65’i 
gösterdiğinde Rıdvan Soyseler’in 
ağlara gönderdiği golle öne geçti. 
Bu gol, aynı zamanda maçın sko-
runu da belirledi.

Karşılaşmayı Karapınar’ın

önemli isimleri de tribünden ta-
kip etti. Belediye başkanı İbrahim 
Önak,AK Parti İlçe Başkanı Ahmet 
Ersoy, Belediye Meclis Üyeleri, 
İlçe Milli Eğitim Müdürü Hulusi 
Sonkaya, İlçe Gençlik Spor Mü-
dürü Muhammet Ali Karakul ve 
çok sayıda sporsever maçı izleyen-
ler arasındaydı. Maçın ardından 
açıklamalarda bulunan Karapınar 
Belediyespor Kulüp Başkanı Mit-
hat Korkusuz, “Güzel bir havada, 
kendi sahamızdaki son maçımızda 
taraftarımıza üç puanla veda ettik. 
İyi oynadık ve hak ettiğimiz bir ga-
libiyet aldık. Kazanmayı daha çok 
isteyen taraf bizdik ve bunu başar-
dık.Rakibimiz güçlüydü ancak biz 
daha istekliydik. Bu galibiyet, hem 
bizim için hem de taraftarımız için 
çok anlamlıydı” Her zaman bize 
destek olan Belediye başkanı İb-
rahim Önal'a teşekkür ediyorum” 
ifadelerini kullandı. Yeşil-siyahlılar 
bu galibiyetle moral bulurken pua-
nını 54 yapıp ligi üçüncü bitirmeyi 
garantiledi.  n SPOR SERVİSİ

Konya TOHM sporcusu milli 
halterci Cansu Bektaş, peş peşe 
3'üncü Avrupa şampiyonluğuna 
ulaştı. Kadınlar 45 kiloda yarışan 
bir diğer sporcu Gamze Altun, Av-
rupa 3'üncüsü oldu. Avrupa Halter 
Şampiyonası'nda kadınlar 45 kilo-
da mücadele eden milli sporcular-
dan Cansu Bektaş toplamda altın, 
Gamze Altun ise toplamda bronz 
madalya kazandı. Moldova’nın 
başkenti Kişinev'de düzenlenen or-

ganizasyon, kadınlar 45 kilo kate-
gorisindeki yarışmayla başladı. Ko-
parmada 76 kilo, silkmede 90 kilo 
kaldırarak 2 gümüş madalya alan 
Konya TOHM sporcusu Cansu, 
toplam 166 kiloyla art arda 3'üncü 
kez Avrupa şampiyonu oldu. Kon-
ya TOHM sporcusu Gamze ise 
silkmede 93 kiloyla altın madalya 
kazanırken, toplamda 161 kiloyla 
Avrupa 3'üncülüğünü elde etti.”
 n AA

Karapınar Belediyespor, 
lideri tek golle devirdi

Cansu Bektaş Avrupa 
şampiyonu oldu

Meramlı okçular Türkiye 
Şampiyonası yolcusu

Konya BBSK’dan play-off 
yolunda kritik galibiyet
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TFF Kadınlar 2. Lig Play-Off 
maçlarında Konya temsilcisi 
Genç Ülkümspor, son 8’e kal-
mayı başardı. Son 16 turunda 
Karabük Gençlerbirliği ile eşleşen 
Genç Ülkümspor, hem Konya’da 
hem de Karabük’te rakibini 4-1’lik 
skorlarla mağlup ederek adını 
çeyrek finale yazdırdı. Genç Ül-
kümspor’a galibiyeti getiren gol-

leri; 8. ve 45. dakikalarda Sena 
Karakaya, 54. dakikada Yasemin 
Sarı ve 85. dakikada Ayça Çoban 
kaydetti. 1. Lig’e yükselmeyi he-
defleyen Konya ekibi, bu sezon 
namağlup yoluna devam ediyor.

ÇEYREK FİNAL 
MAÇLARI NE ZAMAN?

Play-Off çeyrek final ilk maç-
ları 20 Nisan, rövanşları ise 27 

Nisan’da oynanacak. Yarı final 
ilk karşılaşmaları 4 Mayıs’ta, 
rövanş maçları ise 11 Mayıs’ta 
yapılacak. 2024-2025 sezonu 
TFF Kadınlar 2. Lig Play-Off fi-
nali ve üçüncülük maçı ise 15 
Mayıs 2025 tarihinde oynana-
cak. Müsabakaların oynanacağı 
yer daha sonra açıklanacak. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Trendyol Süper Lig’in 32. 
haftasında Hatayspor’a ko-
nuk olacak TÜMOSAN Kon-
yaspor’un deplasman spon-
soru, Çelikkayalar Marketler 
Zinciri oldu. Yeşil-beyazlı kulüp, 
desteklerinden dolayı Çelikka-
yalar Yönetim Kurulu Başkanı 
Ali Kaya’ya teşekkür etti. Kon-
yaspor, Süper Lig’in 32. hafta-
sında Hatayspor ile karşı kar-
şıya gelecek. 18 Nisan Cuma 
günü saat 20.00’de Mersin’de 
oynanacak maç öncesinde 
kulübe önemli bir sponsorluk 

desteği sağlandı. Hatayspor 
deplasmanında Konyaspor’un 
yanında olacak olan Çelikkaya-
lar Marketler Zinciri’ne, kulüp 
resmi sosyal medya hesapları 
üzerinden teşekkür mesajı ya-
yımladı. Mesajda, “ Mersin’de 
oynayacağımız Atakaş Ha-
tayspor maçı deplasman spon-
sorumuz Çelikkayalar oldu. 
Çelikkayalar Marketler Zinciri 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Ka-
ya’ya teşekkür ederiz.”  
n MUHAMMED 
ESAD ÇAĞLA

Konya’nın gururu Genç 
Ülkümspor çeyrek finalde

Konyaspor’a deplasman desteği: Sponsor Çelikkayalar

SPOR - 1 / İLAN

Ligde kalma mücadelesi 
veren 1922 Konyaspor, TFF 3. 
Lig 3. Grup 28. hafta mücade-
lesinde grup lideri Ayvalıkgücü 
Belediyespor ile deplasman-
da karşılaştı. Ayvalık Hüsnü 
Uğural Stadyumu’nda oynanan 
karşılaşmada yeşil-beyazlı ekip 
iki kez öne geçmesine rağmen 
skoru koruyamayarak sahadan 
2-2’lik beraberlikle ayrıldı.

SON ŞANSI DA KAÇIRDI
Lider karşısında önemli 

bir fırsatı değerlendiremeyen 
1922 Konyaspor, maçın 86. da-
kikasında yediği golle bir puana 
razı oldu. Ligde kalma umutla-
rını sürdüren yeşil-beyazlılar, iç 
sahadaki son maçında Küçük-
çekmece Sinop Spor Kulübü’nü 
ağırlayacak. Konyaspor’un ligde 
kalabilmesi için son iki haftayı 
kayıpsız geçmesi ve rakipleri-
nin puan kaybetmesi gerekiyor.

‘HAKEMLE ALINAN MAÇ, BÖYLE 
BERABERLİKLE VERİLİR’

Yapalı İnşaat 1922 Kon-
yaspor Teknik Direktörü Çağ-
daş Çankaya, Ayvalıkgücü 

Belediyespor karşılaşmasının 
ardından açıklamalarda bulun-
du. Hakem kararlarına tepki 
gösteren Çankaya, şunları söy-
ledi: “Maçın başından itiba-
ren her şey aleyhimizeydi. Üç 
oyuncumuz cezalı, biri sakat, 

biri hastaydı. Ancak ben bu 
oyuncu grubuna güveniyorum. 
Bu maçla ilgili çok şey söyle-
nebilir. Ahmet’in 30. dakikada 
yüzde yüz kırmızı kartlık bir 
pozisyonu var, hakem görmedi. 
İki penaltı pozisyonu verilme-

di. Bugün hakemle ilgili anlatı-
lacak çok hikâye var. Bir maçı 
alıp, bir takıma ancak böyle be-
raberlik verilir.”

‘BU TAKIMA SAHİP ÇIKILMALI’
Ayvalıkgücü tribünlerinden 

sahaya atılan yabancı maddeler 
nedeniyle zor anlar yaşadıkları-
nı belirten Çankaya, sözlerine 
şöyle devam etti: “Kulübeden 
dışarı çıkamadım. 2025’e gel-
mişiz, Balıkesir gibi bir yerde 
teknik direktör saha kenarında 
hareket edemiyor. Çok şey ya-
şadık ama sonuna kadar müca-
dele ediyoruz. Konya artık bu 
takıma sahip çıkmalı. Biz bırak-
madık, son ana kadar savaşıyo-
ruz. Ama bu işler 3-5 kişiyle ol-
maz. Herkes desteğini vermeli. 
Düşmesini istemiyorlarsa sahip 
çıksınlar. 25 yılımı Konya futbo-
luna verdim. İki maçımız kaldı. 
Bu iki maçı kazanırsak ligde 
kalma şansımız var. Konya mil-
letvekilleri, belediye başkanla-
rı, ileri gelenler artık bu takıma 
destek versin.”
nMUHAMMED ESAD ÇAĞLA

1922 Konyaspor’dan 
kritik puan kaybı!

RRPPSS
Ligde kalma mücadelesi veren 1922 Konyaspor, Balıkesir’de grup lideri Ayvalıkgücü 

Belediyespor ile karşılaştı. Yeşil-beyazlı takım iki kez öne geçtiği karşılaşmada skoru koruyamadı
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